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ل  واقــع در ســطح شــهر   شــهرداری شــاهین شــهر در نظــر دارد اجــاره ماهیانــه ۳ قطعــه زمیــن چمــن مصنوعــی فوتبــا

 شــاهین شــهر را از طریق مزایده عمومــی و با جزئیــات مندرج در اســناد مزایــده، با بهــره گیــری از ســامانه تــدارکات الکترونیکی دولت
)www.setadiran.ir( و با شماره مزایده 5۰۰۳۰9۴7۳۴۰۰۰۰۱۰ به صورت الکترونیکی واگذار نماید.

مهلت دریافت اسناد مزایده: ۱۴۰۳/۰۴/۱۴ زمان انتشار در سایت: ۱۴۰۳/۰۳/۳۱   
آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت: ۱۴۰۳/۰۴/۲۴ تاریخ بازدید: ۱۴۰۳/۰۴/۲۴   

زمان اعلام به برنده: ۱۴۰۳/۰۴/۲7 زمان بازگشایی: ۱۴۰۳/۰۴/۲۴   
ضمنا رعایت موارد ذیل الزامی است:

۱- برگزاری مزایده صرفا از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشــد و کلیه مراحل فرآیند مزایده شامل خرید و دریافت اسناد مزایده )در 
صورت وجود هزینه مربوطه(، پرداخت تضمین شرکت در مزایده )ودیعه(، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مزایده گران محترم 

از این طریق امکان پذیر می باشد.
۲- کلیه اطلاعات موارد اجاره شامل مشخصات، شرایط و نحوه اجاره در برد اعلان عمومی سامانه مزایده، قابل مشاهده، بررسی و انتخاب می باشد.

۳- علاقه مندان به شرکت در مزایده می بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهی الکترونیکی )توکن( با شماره های ذیل تماس حاصل نمایند:
مرکز پشتیبانی و راهبردی سامانه: ۴۱9۳۴- ۰۲۱

اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام استانها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش »ثبت نام / پروفایل مزایده گر« موجود است.

 آگهی مزایده اجاره 
)نوبت اول(

چاپ دوم

سعید ابریشمی راد- شهردار شاهین شهر  م الف: 1743122

آگهی تجدید مزایده عمومی

مصطفی رحیمی- سرپرست شهرداری مبارکه
م الف: 1748771

دستگاه مزایده گزار: شهرداری مبارکه

شهرداری مباركه در نظر دارد پلاک با کاربری طبق طرح مصوب با مشخصات زیر  را از طریق مزایده عمومی به فروش رساند. متقاضیان می توانند 
پس از نشر آگهی جهت شركت در مزایده به ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت "ستاد" مراجعه و نســبت به دریافت اسناد و بارگذاری قیمت 

پیشنهادی اقدام نمایند.

كاربریردیف
شماره پلاك 

قیمت كل ریالمتراژ  مترمربعتفکیکی
سپرده شركت در 

موقعیتمزایده - ریال

۱

طبق طرح 
مصوب

۲۸۲۳۸/۸9۳۸/۲۲۲/۴۰۰/۰۰۰۱/9۱۲/۰۰۰/۰۰۰
مبارکه-بلوار 

جانبازان-جنب اداره 
بهزیستی مبارکه

۲۳۰۲۲5/۶7۳۳/۸5۰/5۰۰/۰۰۰۱/۶9۳/۰۰۰/۰۰۰
۳۳۱۲۶۶/۰5۳۸/577/۲5۰/۰۰۰۱/9۲9/۰۰۰/۰۰۰
۴۳۲۱7۳/۱9۲۴/۲۴۶/۶۰۰/۰۰۰۱/۲۱۳/۰۰۰/۰۰۰

شرایط شركت در مزایده:
۱- مبلغ و نوع تضمین شرکت در مزایده: ارائه ضمانتنامه بانكی یا واریز نقدی بابت ســپرده شرکت در مزایده بحساب سیبای ۰۱۰5۱9۳۳9۶۰۰۳ 

بنام شهرداری مبارکه 
۲- شرکت کنندگان بایستی رعایت قانون منع مداخله کارکنان دولت در معاملات را نمایند.

۳- مهلت دریافت اسناد: متقاضیان می توانند از تاریخ درج آگهی در روزنامه تا پایان وقت اداری مورخ ۱۴۰۳/۰۴/۳۰ جهت دریافت اسناد مزایده 
به سامانه تدارکات الکترونیک دولت مراجعه نمایند. 

۴- آخرین مهلت تسلیم پیشنهادها: شرکت کنندگان بایستی پیشنهادات خود را حداکثر تا ســاعت اداری روز چهارشنبه مورخ ۱۴۰۳/۰5/۱۰ در 
سامانه ستاد بارگذاری نمایند.

5- زمان بازگشایی پیشنهادات: ساعت ۱۱ روز پنج شنبه مورخ ۱۴۰۳/۰5/۱۱ با حضور اعضای کمیسیون عالی معاملات در محل ساختمان شهرداری 
خواهد بود.

۶- شهرداری در رد یا قبول پیشنهادات ارسالی مختار می باشد.
7- سایر اطلاعات و جزئیات مربوطه در اسناد و مدارك مزایده درج گردیده است.

مناقصه عمومی 

عملیات خرید و اجرای اصلاح و ایمن سازی سیستم روشنایی پارک گل نرگس و پارک شهدای زینلی

سازمان سیما ، منظر و فضای سبز شهری شهرداری مبارکه در نظر دارد عملیات خرید و اجرای اصلاح و ایمن سازی سیستم روشنایی پارک گل نرگس 
و پارک شهید زینلی موجود با اعتبار  )۴۰،5۲۰،۱9۰،۳۶۶( ریال را بر اساس فهرست بهای )قیمت پایه( پیوست مناقصه و مشخصات فنی پیوست  با 

شرایط ذیل واگذار نماید:  
شرایط مناقصه عمومی در سامانه ستاد:

کلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت اسناد و تحویل اسناد تا بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت ) ستاد(
به آدرس www.setadiran.ir  انجام خواهد شد.

متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضا الکترونیکی )به صورت بر خط( برای کلیه 
صاحبان امضای مجاز  و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.

مواعد زمانی: 
- تاریخ انتشار فراخوان: ۱۴۰۳/۰۴/۱۸

- مهلت دریافت اسناد فراخوان: ۱۴۰۳/۰۴/۳۰
- مهلت ارسال پیشنهادات: ۱۴۰۳/۰5/۰9  تا پایان وقت اداری 

- زمان بازگشایی پاکت ها: ۱۴۰۳/۰5/۱۱   ساعت ۱۳:۳5
اطلاعات تماس و آدرس دستگاه: مبارکه، بلوار خیام، جنب مجموعه فرهنگی تفریحی شهدای زینلی       تلفن: ۰۳۱5۴۴۴۸۶۲۱

زهرا ایرانپور -رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری مبارکه
م الف: 17487۹7

خبر در زاینده رود
 جاری ست ...
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 توصیه اعضای شورا به 
رئیس جمهور جدید:

حواستان به 
اصفهان باشد

 میان طلوع تا غروب ستاره های ما و آنها، 
تفاوت از زمین تا آسمان است

به بهانه درخشش ستاره ۱۶ ساله 
در آسمان یورو ۲۰۲۴
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عزم جدی مدیریت شهری اصفهان برای تحقق 
شهر خورشیدی

بیش از ۱۴ میلیون تُن کالا در استان اصفهان 
جابه جا شد

 روزگارِ از دست رفته 
 بازار فرش دستباف اصفهان در آستانه تغییر  کاربری 

ظرفیت دانشگاه فرهنگیان 
 اصفهان ۳۰ هزار نفری

خواهد شد

افزایش تخلفات 
حادثه ساز در معابر 

شهری اصفهان
شهر من گمشده است

نگاهی به قصه مردمان چهارباغ
5 55
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سورپرایز جذاب هواشناسی برای روزهای آینده؛
 شاهد هوایی خنک خواهیم بود

الگوهای پیش بینی دمایی نشان می دهند که برای ۱۵ روز آینده شاهد شرایط دمایی متفاوتی در بسیاری از نقاط کشور 
خواهیم بود و شاهد هوایی خنک در برخی روزهای تابستان خواهیم بود. الگوها نشان می دهند که در تابستان امسال 
برخلاف تابستان های گذشته، شرایط و پتانسیل بالایی برای ریزش هوای بسیار خنک به کشور وجود دارد و شاهد دوره های 
کاهش محسوس دما خواهیم بود. اگر به یاد داشته باشید طی سال های گذشته، با مقاطع زمانی افزایش های وحشتناک 
دما و گرمای شدید همراه بودیم ولی امسال این شرایط عکس سال های گذشته بوده و شرایط دمایی غالباً نرمال و گاهی 

با کاهش های محسوس دما و خنکی هوا خواهد بود. 

تجهیز 7 مرکز 
توانبخشی هلال احمر 

استان

و حسین )ع( وارث آدم است که به  بنی آدم زیستن آموخت



دوشنبه ۱۸ تیر ۱۴۰۳ / ۲ محرم ۱۴۴۶ / ۸ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۲۶

 فرمانده انتظامی شهرستان لنجان خبرداد

کشف قهوه سازهای میلیاردی در لنجان
فرمانده انتظامی شهرستان لنجان از کشف ۱۰۵ دستگاه انواع قهوه ساز به ارزش ۳۵ میلیارد ریال 

در عملیات مأموران انتظامی این فرماندهی خبرداد. 
سرهنگ اسماعیل پریشانی در گفت وگو با »مهر« اظهار کرد: در راســتای طرح مقابله با قاچاق 
کالا و ارز، مأموران فرماندهی انتظامی شهرســتان لنجان از نگهداری کالای قاچاق در یک مغازه 
مطلع شدند و بررسی موضوع را در دســتور کار خود قرار دادند. وی افزود: در این رابطه مأموران 
ضمن هماهنگی با مرجع قضایی به این مغازه اعزام و در بازرسی از محل موفق شدند تعداد ۱۰۵ 
دستگاه انواع قهوه ســاز صنعتی، نیمه صنعتی و خانگی قاچاق را کشــف کنند. فرمانده انتظامی 
شهرســتان لنجان ارزش کالاهای قاچاق مکشــوفه را ۳۵ میلیارد ریال اعلام کرد و گفت: در این 
رابطه یک متهم شناسایی که پس از تشکیل پرونده برای انجام اقدامات قانونی به اداره تعزیرات 

حکومتی معرفی شد.

فرمانده انتظامی استان اصفهان خبرداد

کشف کلاهبرداری ۱۲۰ میلیاردی در نجف آباد
فرمانده انتظامی اســتان اصفهان از شناســایی و دســتگیری دو متهم که با تأســیس شرکت 
سرمایه گذاری ارز دیجیتال مبلغ ۱2۰۰میلیارد ریال از شهروندان کلاهبرداری کرده بودند، خبرداد.

به گزارش »تسنیم«، سردار حمید علینقیان پور اظهار کرد: در پی وصول اخباری مبنی بر فعالیت 
افرادی در زمینه عضوگیری شهروندان در شرکت های هرمی فعال در بازارهای ارز دیجیتال و بورس 
و متعاقباً کلاهبرداری از آنها، بررسی موضوع به صورت ویژه در دستور کار پلیس آگاهی فرماندهی 
انتظامی شهرستان نجف آباد قرار گرفت. وی افزود: در بررسی های صورت گرفته توسط مأموران 
مشخص شد این افراد با تشکیل دوره های آموزشی گرانقیمت و بدون مجوز، شهروندان را ترغیب 
به ســرمایه گذاری در بازار رمز ارزها و بورس کرده و با فریب این افراد حدود ۱2۰۰میلیارد ریال از 
آنها کلاهبرداری کرده اند. فرمانده انتظامی استان اصفهان با اشاره به اینکه تاکنون ۳۰ شاکی در 
این خصوص شناسایی شده اند، گفت: با تلاش مأموران دو متهم اصلی پرونده شناسایی شدند و 

ضمن دستگیری و تحویل به مرجع قضایی نسبت به پلمب شرکت مذکور اقدام شد.

 رئیس اداره فنی و نظارت اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای
استان اصفهان خبرداد

پیشرفت ۳۶ درصدی تعریض پل فلاورجان
باهدف افزایش ایمنی محور ها عملیات تعریض پل فلاورجــان در محدوده اتوبان ذوب آهن در 
دست اجراست.  به گزارش خبرگزاری صداوســیما، رئیس اداره فنی و نظارت اداره کل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای اســتان اصفهان گفت: در راســتای افزایش ایمنی محور هــا و رفع نقاط 
حادثه خیز، عملیات تعریض پل فلاورجان واقع در اتوبــان ذوب آهن با ۶۴۰ میلیارد ریال اعتبار 
در دست اجراست. محمد طراوت با اشــاره به پیشــرفت ۳۶ درصدی این طرح تا پایان خرداد 
افزود: عرض کم، این پل را به یکــی از نقاط حادثه خیز تبدیل کرده بــود و به این منظور افزایش 
عرض از دو طرف به طول ۷/۳۰ متر در دســتور کار قرار گرفت. رئیــس اداره فنی و نظارت اداره 
کل راهداری و حمل و نقل جاده ای اســتان اصفهــان در خصوص طرح هــای راهدارخانه ها در 
 شهرستان های مختلف استان گفت: طرح ساخت و احداث راهدارخانه مرکزی شهرستان تیران با

 ۱۶2 میلیاردریال اعتبار تا پایان خرداد ۹۰درصد پیشرفت داشته، راهدارخانه شهرستان خوانسار 
نیز با ۱2۱میلیارد ریال اعتبار پیشرفت ۷2درصدی داشته است. طراوت افزود:همچنین ۳۱ مورد 
 مجتمع خدماتی رفاهی بین راهی در حال ساخت است که پیش بینی می شود، ۳ مجتمع جدید 

به مرحله بهره برداری برسد.

رئیس اداره محیط زیست اردستان خبرداد

مشاهده گونه نادر »رودک عسل خوار« در  اردستان

رئیس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان اردستان از ثبت حضور 
و زیستِ گونه نادر »رودک عسل خوار« برای نخستین بار توسط یکی 
از اهالی روستای اونج در این شهرســتان خبرداد. حسین شواخی در 
گفت وگو با »مهــر «اظهار کرد: ثبت این گونه جانــوری در مناطق تحت 
مدیریت شهرستان اردستان یک اتفاق و رویداد خوب و امیدبخش برای 
تداوم شرایط زیستی حیات وحش شهرستان است. وی افزود: مناطق 
و زیستگاه های حوالی روستای اونج شهرستان اردستان یکی از مناطق 
بکر و مناسب برای زیست گونه های کم نظیر جانوری است. رئیس اداره 
محیط زیست شهرستان اردستان خاطرنشان کرد: رودک عسل خوار از 
گونه پستانداران ایران است، برخلاف اکثر پستانداران، رنگ پشت آن 
سفید یا خاکستری متمایل به زرد و رنگ پهلوها و زیر بدن کاملًا سیاه 
است. در ناحیه سر، نوارهای سیاه و سفید وجود ندارد. شواخی ادامه 
داد: بارزترین ویژگی ظاهری رودک عســل خوار این است که برخلاف 
سایر جانوران روی بدنشان روشن تر از زیر بدن است، به طوری که رنگ 
بدن سیاه بوده و نوار سفید رنگی از بالای چشم ها تا انتهای دم امتداد 
دارد. به گزارش »مهر«، رودک عسل خوار گونه تک زی است اما ممکن 
است در گروه های کوچکی که حداکثر ســه عضو داشته باشد، زندگی 
کند. بسیار پنهان کار بوده و شب ها در گســتره خانگی خود به فعالیت 

می پردازد. با ناخن های قوی خود سوراخ هایی می کند و یا در سوراخ های 
طبیعی، شکاف سنگ ها و ســوراخ درختان لانه می سازد. برای یافتن 
عسل از درختان بالا می رود. به علت ایجاد بوهای بسیار تند و تهوع آور 
از غده های زیر دم، داشــتن دندان های تیز و آرواره های قوی، پوست 
کلفت و چرم مانند و حالت تهاجمی بــه او لقب جنگجوی بدون رقیب 
داده اند. رودک قادر است در پوست خود که بسیار شل است بچرخد و 
با این عمل می تواند حتی حیوانی را که پشت گردنش را گرفته است گاز 
بگیرد. منطقه حفاظت شده کهیاز در اردستان دارای کوه ها، دشت ها و 
تپه ماهورهای مختلف است. از مهمترین دشت های منطقه می توان به 
دره باغ و انجیله و از مهمترین ارتفاعات آن به کهیاز و کوه سیاه اشاره کرد. 
منطقه کهیاز یکی از زیستگاه های کویری کشور محسوب می شود که به 
دلیل داشتن حداقل تعارضات و مستثنیات و برخورداری از ویژگی های 
خاص توپوگرافی، زیستگاه مناسبی برای بسیاری از گونه های جانوری 
و گیاهی ارزشمند محسوب می شــود. این منطقه زیستگاه بسیاری از 
گونه های جانوری نادر و با ارزش از جمله جبیر، پلنگ، هوبره و احتمالًا 
یوزپلنگ آســیایی می باشــد. کهیاز در ســال ۱۳۸۹ به عنوان منطقه 
حفاظت شده ارتقای سطح یافت. این منطقه با وسعت ۹2 هزار هکتار 

در ۵کیلومتری شرق شهرستان اردستان واقع شده است.

رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان 
گلپایگان گفــت: دو اکیپ حفاظــت از عرصه های 
منابع طبیعی شهرســتان به صورت شــبانه روزی 
گشــت دارند تا هرگونه تخریب و تصرف اراضی و 

آتش سوزی مراتع شهرستان را گزارش دهند.
محمداسماعیل توســلی در گفت وگو با »ایمنا« در 
اصفهان، اظهار کرد: با توجه به بارش های بهاری که 
سال جاری در ســطح مراتع بارید، پوشش گیاهی 
مراتع شهرســتان رشــد خوبی داشــت و احتمال 

آتش سوزی در فصل تابستان وجود دارد.
وی افزود: بر اساس وظایف قانونی منابع طبیعی، 
در حال حاضر دو اکیپ حفاظت از عرصه های منابع 
طبیعی شهرستان به صورت شبانه روزی گشت دارند 

تا از هرگونه تخریب، تصرف اراضی و آتش ســوزی 
مراتع شهرستان جلوگیری شود.

رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان 
 گلپایــگان ادامــه داد: بــر اســاس تبصــره یک 
ماده ۴۷ قانون حفاظت از جنگل ها، همکاری با اداره 
منابع طبیعی بر عهده دســتگاه های اجرایی است؛ 
بنابراین، باید مصوبه در این زمینه تصویب شود تا در 
مواقع آتش سوزی دستگاه ها به ویژه شهرداری ها و 

دهیاری ها همکاری لازم را انجام دهند.
توسلی با اشــاره به اینکه در راســتای جلوگیری از 
حریــق، مراتع شهرســتان گلپایگان را بــه مناطق 
بحرانی، نیمه بحرانی و امن تقسیم کردیم، تأکید کرد: 
با توجه به اینکه احتمال حریــق در مراتع محدوده 

پشت کوه شهرستان بیشــتر است این منطقه جزو 
مناطق بحرانی شهرستان شناسایی شده است.

وی با تأکید بــر اینکه حذف پوشــش گیاهی کنار 
جاده هــا به منظور جلوگیــری از ســرایت آتش به 
مراتع بالا دست بر عهده اداره راهداری و حمل ونقل 
 جاده ای اســت، تصریــح کرد: کشــاورزان پس از 
آتش زدن پوشش خشــک مزارع و علف های هرز 
کنار جاده ها با منابع طبیعی هماهنگی کنند تا از نفوذ 

به مراتع بالادست جلوگیری شود.

فعالیت ۲ اکیپ یگان حفاظت از عرصه های منابع طبیعی 
گلپایگان 

نهضت ملی مسکن در خمینی شهر، ۷۰ درصد پیشرفت داشته است. رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان خمینی شهر گفت: از ۷۰۰۰ثبت نامی طرح نهضت ملی 
مسکن در شهرستان خمینی شهر، ۶۰۰۰ نفر واجد شرایط بوده اند. سعید حاجی احمدی افزود: برای اجرای این طرح در شهرستان خمینی شهر، با مشکل تأمین 
زمین مواجه بودیم و تاکنون توانسته ایم، زمینی به مساحت ۵۰ هزار مترمربع تأمین کنیم و قرارداد آماده سازی آن با بنیاد مسکن انقلاب اسلامی شهرستان امضا 
شده است. وی با بیان اینکه این قطعه زمین، ظرفیت ساخت حدود ۱۰۰۰ واحد مسکونی را دارد، ادامه داد: هم اکنون سفت کاری واحد های مسکونی تمام و قرارداد 
نازک کاری منعقد شده است. رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان خمینی شهر افزود: طرح فعال طرح نهضت ملی مسکن در خمینی شهر، ۷۰درصد پیشرفت 
فیزیکی دارد. حاجی احمدی ادامه داد: برخی متقاضیان طرح نهضت ملی مسکن به شهر جدید فولادشهر معرفی شده اند که پیگیری های لازم در این خصوص 

در دست اقدام است. شهرستان پرتراکم خمینی شهر با ۱۷۶ کیلومترمربع و با جمعیت بیش از ۵۰۰ هزار نفر در غرب اصفهان واقع شده است.

خبر روز پیشرفت ۷۰ درصدی طرح نهضت ملی مسکن در خمینی شهر

عکس خبر

دیدار آسمانی مادر با 
 فرزند شهیدش

در کاشان
حاجیه خانم منیره خادمی پس 
از ۳۷ ســال دوری از فرزندش 
شهیدش دار فانی را وداع گفت و 
در گلزار شهدای روستای ازناوه در 

کنار فرزند شهیدش آرام گرفت.

فرماندار تیران و کرون خبر داد

مشارکت قابل توجه مردم تیران و کرون در انتخابات
فرماندار تیران و کرون از افزایش مشارکت مردم این شهرستان در دور دوم انتخابات ریاست جمهوری 
خبر داد. علی محمدی کیا در گفت وگو با »ایسنا« به میزان مشارکت مردم تیران و کرون در انتخابات روز 
جمعه اشاره و اظهار کرد: بیش از ۷۰ درصد 
واجدان شــرایط رأی دهــی در انتخابات 
شرکت کردند و حماســه ای بزرگ ایجاد 
شــد. وی افزود: بالغ بر ۳۶ هزار نفر رأی 
خود را در صندوق رأی انداختند که بخشی 
از آن از جمع مســافران و گردشگران بود. 
به گفته فرمانــدار تیران و کــرون، میزان 
مشارکت مردم این شهرستان در دور اول 
انتخابات ریاست جمهوری قابل توجه بود 
که نسبت به دور دوم رشد بالایی داشت. 
محمدی کیا با بیان اینکه انتخابات با چهار راهبرد آرامش، سلامت، امنیت و مشارکت در این منطقه 
برگزار شد، اضافه کرد: فرایند انتخابات در ۷2 شعبه اخذ رأی با مشارکت حدود 2۰۰۰ نفر از مردم در دو 
دوره برگزار شد و تا پایان زمان رأی گیری این کار در شعب تیران و کرون ادامه پیدا کرد. وی انسجام و 
وحدت بین مردم و مسئولان برای این رویداد را مهم خواند و گفت: در هر بار از انتخابات میزان مشارکت 
در این منطقه بیش از میانگین کشوری بود که توجه به دغدغه ها و مطالبات مردم توسط مسئولان لازم 
است تا قدرشناسی از این حماسه آفرینی صورت بگیرد. فرماندار تیران و کرون همکاری تیم اداری، 
عوامل نظامی، انتظامی و امنیتی و متولیان اجرایی در برگزاری انتخابات را مهم خواند و یادآور شد: 
در این جریان افراد صاحب نفوذ و گروه های مختلف مردمی در افزایش مشــارکت نقش داشتند. 
محمدی کیا توجه به مطالبات دیرینه مردم این خطه را مهم دانست و گفت: هیئت دولت جدید مسیر 
خدمت رسانی به مردم این منطقه که همواره در صحنه بوده اند را لازم دانست و حق موضوع ادا شود. 
وی خاطرنشان کرد: مردم با تفاوت سلیقه سیاسی در کنار یکدیگر پیگیری دغدغه ها و نیازهای منطقه 

باشند و آن را مطالبه کنند تا اینکه شاهد پیشرفت تعالی محل زندگی خود باشند.

فرماندار کاشان خبر داد

مشارکت ۵۶ درصدی کاشانی ها در مرحله دوم انتخابات 
ریاست جمهوری

فرماندار ویژه کاشان از مشارکت ۵۶ درصدی کاشانی ها در مرحله دوم انتخابات ریاست جمهوری خبر 
داد.  به گزارش »مهر«، حمیدرضا محمدی فشارکی در جمع خبرنگاران با اشاره به برگزاری مطلوب و 
شایسته چهاردهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری در شهرستان کاشان اظهار کرد: خوشبختانه این 
انتخابات در هر دو مرحله بدون هیچ مشکلی و به نحو مطلوب برگزار شد. وی ضمن تشکر از سازمان ها 
و دستگاه های اجرایی و خدماتی شهرستان کاشــان در جهت هر چه بهتر برگزار شدن انتخابات ابراز 
 کرد: حضور حماســی و پرشــکوه مردم دارالمؤمنین کاشان در این انتخابات نشــانه ولایتمداری و 
ولایت پذیری مردم این منطقه است. فرماندار ویژه کاشان با اشــاره به مشارکت ۵۶ درصدی مردم 
شهرستان کاشــان در مرحله دوم چهاردهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری تصریح کرد: این در 
حالی است که در مرحله اول انتخابات شاهد مشارکت ۴۷/۷درصدی مردم بودیم و این نشان می دهد 
که مشارکت مردم کاشان در مرحله دوم نسبت به مرحله اول بیش از ۸ درصد افزایش یافته است. 
وی با بیان اینکه تعداد کل آراء مأخوذه در مرحله دوم چهاردهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری 
 در شهرستان کاشان ۱۴۷ هزار و ۸ رأی بوده اســت، گفت: از این تعداد ۹2 هزار و 22۶ رأی متعلق به 

سعید جلیلی و ۵۰ هزار و ۳۸۴ رأی متعلق به مسعود پزشکیان بوده است.

با مسئولان

  ثبت ملی ۱۲ بند 
محتشم کاشانی در 
فهرست آثار ناملموس

سرپرســت فرمانداری کاشان از ثبت ملی 
۱2 بند محتشــم کاشــانی در فهرست آثار 

ناملموس کشور خبر داد.
به گزارش »تســنیم«، حمیدرضا محمدی 
فشارکی شــامگاه شــنبه در آیین چاوش 
محرم با اشــاره بــه حضور پرشــور مردم 
در دور دوم چهاردهمیــن دوره انتخابــات 
ریاست جمهوری در  روز جمعه، اظهار کرد: 
دولت چهاردهم در نظام مقدس جمهوری 
اسلامی با رأی مردم روی کار آمدند و نامزد 

منتخب مردم با رأی آنان معرفی شد.
وی با بیان اینکه شاعران متعهد شیعی ما 
تاریخ سرخ تشیع در یک بابی از مفاهیم و 
عبارات پرمحتوا به نظــم درآوردند، افزود: 
اشعار حماسی در واقعه کربلا یکی از دلایل 
مانــدگاری ایــن نهضت اســت و خلوص 
شــعرای ما نیز یکی دیگر از ماندگاری این 

حماسه عاشورایی است.
سرپرســت فرمانداری شهرستان کاشان 
ضمن اشاره به اشعار حماسی و عاشورایی 
محتشم کاشــانی، خاطرنشان کرد: اشعار 
این شاعر کاشانی یک انعکاس فوق العاده 
در تاریخ ادبیات بعد از دوره صفویه بی نظیر 
است، در حالی که شعرای دیگر نیز در این 

زمینه اشعاری داشتند.
وی با بیــان اینکه انســجام، ماندگاری و 
محکمی ۱2 بند محتشــم کاشــانی را در 
سروده هیچ شاعری دیده نمی شود، گفت: 
این مهم به خلوص و اراده باطنی این شاعر 
برمی گردد و ایــن ۱2 بند نیز در فهرســت 
آثار ملی ناملموس شهرســتان کاشان به 

ثبت رسید.
محمـدی فشـارکی بـا بیـــان اینکـه این 
۱2 بند محتشم کاشانی در تمامی کتیبه ها 
و اماکن متبرکه وجــود دارد، تصریح کرد: 
امیدواریم که توفیق عزاداری بابصیرت به 
همه عزاداران حســینی عطا شــود و شور 

حسینی را با شعور حسینی همراه کنیم.

اخبار

استان

توسعه اقتصادی؛ مهم ترین 
مطالبه جرقویه از رئیس جمهور

فرماندار جرقویه گفت: رفع مشکلات زیرساختی در 
بخش راه، درمان و تأمین آب برای بخش صنعت 
به منظور توسعه اقتصادی مهم ترین مطالبه مردم 

جرقویه از رئیس جمهور منتخب است. 
محســن ریاحی در گفت وگو با »ایســنا« درباره 
مهم ترین مطالبه مــردم شهرســتان جرقویه از 
رئیس جمهور منتخــب، اظهار کرد: شهرســتان 
جرقویه جزو شهرســتان های تازه تأسیس است 
که سه سال از عمر شهرســتان شدن آن می گذرد 
و مشــکلات زیرســاختی اساســی دارد که این 
مشکلات شامل نبود زیرساخت مناسب در راه ها، 
بهداشــت و درمان و نبود آب برای توسعه بخش 
صنعت و کشاورزی است. از رئیس جمهور منتخب 
انتظار داریم این موارد را برای شهرســتان تسهیل 
کنند تا جوانان شهرستان بتوانند از طریق توسعه 
اقتصادی در جرقویه اشــتغال داشته باشند. وی 
افزود: در بخش فرهنگی شهرستان جرقویه مهجور 
بوده اما دارای مردم با فرهنگ و شــخصیت های 
فرهنگی برجســته ای اســت. صاحبــان علم و 
فرهنگ مانند آیت ا... مهدی زاده، میرجهانی و... 
در جرقویه زیســته اند که این امر نشــان می دهد 
این شهرســتان از نظر فرهنگی غنی اســت، اما 
دارای زیرســاخت های فرهنگی مناسبی نیست، 
به طوری که فرهنگســرا، مراکزی فرهنگی و ... را 
ندارد و از نظر زیرساخت ورزشی نیز ضعف داریم که 
امیدواریم دولت آینده به این موارد رسیدگی کند. 
فرماندار جرقویه گفت: شهرستان جرقویه به شکل 
مزمن از بیکاری رنج نمی برد، چراکه به واســطه 
همت مردم شهرســتان اشــتغال های مختلفی 
در صنعت کشــاورزی، بازیافت و... داریم و نرخ 
بیکاری جرقویه کمتر از ۹ درصد است، اما کیفیت 
شغل و درآمد در شهرســتان پایین است و میزان 
تلاشــی که مردم می کنند با میزان درآمدی که به 
دست می آورند مناســب نیست که نیاز به توسعه 

اقتصادی دارد تا سطح درآمدی مردم بالاتر رود.



دوشنبه ۱۸ تیر ۱۴۰۳ / ۲ محرم ۱۴۴۶ / ۸ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۲۶
رئیس اداره حمل و نقل کالای اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان:

بیش از ۱۴ میلیون تُن کالا در استان اصفهان جابه جا شد
رئیس اداره حمل و نقــل کالای اداره کل راهــداری و حمل و نقل جاده ای اســتان اصفهان گفت: 

۱۴میلیون و ۴۰۲ هزار تُن کالا در سه ماه ابتدایی سال جاری از این استان جابه جا شد.
محسن مقدســی در گفت و گو با »ایرنا« از افزایش ۵.۴ درصد جابه جایی کالا در استان اصفهان 
نسبت به مدت مشابه ســال گذشته خبر داد و گفت: در مدت یاد شــده ۱۴ میلیون و ۴۰۲ هزار تُن 
کالا از استان به مقاصد مختلف منتقل شده در حالی  که در سه ماهه ابتدایی سال گذشته این رقم 
۱۳میلیون و ۶۵۸ هزار تُن بوده است. وی عمده کالاهای جابه جا شده را کالای فلزی، ترکیبات نفتی 
و شیمیایی، ساختمانی، سیمان، معدنی، مواد غذایی، محصولات کشاورزی، پوشاک و منسوجات 
برشمرد. رئیس اداره حمل و نقل کالای اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان اصفهان با 
اشاره به اینکه در مدت یاد شده بیش از ۸۵۷ هزار و ۹۹ بارنامه نیز در استان صادر شده است، تصریح 
کرد: در مدت مشابه سال ۱۴۰۲، ۸۱۴ هزار و ۶۴۳ بارنامه در استان صادر شده بود که امسال بیش 

از ۵.۲درصد رشد نشان می دهد. 
وی گفت: سه میلیون و ۶۳ هزار تُن کالا در شهرستان اصفهان،۲ میلیون و ۸۷۵ هزار تُن در مبارکه، 
۲ میلیون و ۴۴۰ هزار تُن در شاهین  شهر و میمه، یک میلیون و ۳۶ هزار تُن در برُخوار، ۶۴۳ هزار تُن 
در خمینی شهر، ۶۰۹ هزار تُن در فلاورجان، ۵۹۸ هزار تُن در نایین و بیش از ۵۷۸ هزار تُن در کاشان 
جابه جا شده اســت. وی با اشاره به اینکه ۶۲۷ شــرکت حمل  و نقل کالا در استان اصفهان در حال 
خدمات رسانی به مردم هستند، افزود: هفت پایانه با ۳۶ هزار و ۴۵۸ ناوگان کالا در استان فعالیت 
می کنند. رئیس اداره حمل و نقل کالای اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای اســتان اصفهان 
گفت: همچنین ۴۹ هزار و ۳۳۷ راننده در حوزه حمل  و نقل کالای استان در حال خدمات رسانی به 

مردم و صاحبان کالا هستند.

در بهار امسال؛

صادرات گمرکات اصفهان ۳۲ درصد کاهش یافت
مدیرکل گمرکات  استان اصفهان از کاهش ۳۲ درصدی صادرات از طریق گمرکات این استان در سه 
ماه بهار سال جاری نسبت به مدت مشابه سال قبل خبرداد. رسول کوهستانی پزوه در گفت وگو با 
 »مهر« اظهار کرد: در سه ماه نخست سال ۱۴۰۳ صادرات از طریق گمرکات استان اصفهان به میزان

 ۳۹۷ هزار و ۷۰۵ تن و به ارزش ۲۵۸ میلیون و ۴۶۳ هزار دلار بود. 
وی افزود: طی این مدت روزانه به طور متوسط تشریفات صادرات ۲۲۰ کامیون )با ظرفیت ۲۰ تن( 
انجام شــد. مدیرکل گمرکات استان اصفهان اقلام صادراتی گمرکات اســتان اصفهان را ۳۲۹ نوع 
کالا برشــمرد و گفت: طی این مدت عمده ترین محصولات صادراتی از گمرکات اســتان اصفهان 
محصولات پتروشیمی ۶۸ میلیون دلار و با ۲۲ درصد رشد، چدن، آهن و فولاد به ارزش ۵۹ میلیون 
دلار با ۷۰درصد کاهش، محصولات لبنی با ۲۶ میلیون دلار و ۲۰ درصد رشد، مس و مصنوعات آن با 
۲۳ میلیون و ۴۱ درصد رشد و فرش ماشینی و دستباف ۱۹ میلیون دلار و یک درصد کاهش و سایر 
کالاها نیز ۶۲ میلیون دلار و ۹ درصد کاهش بوده است.  کوهستانی پزوه افزود: در این مدت صادرات 
گمرکات استان اصفهان در مقایسه با مدت مشابه سال قبل از لحاظ وزنی ۳۴ درصد و حیث ارزش 

۳۲ درصد کاهش داشته است. 
مدیرکل گمرکات اســتان اصفهان مهمتریــن دلیل کاهش صــادرات از طریق گمرکات اســتان 
 اصفهــان را کاهش صــادرات آهن و چــدن و فولاد برشــمرد و اظهار کرد: در بهار ســال گذشــته
 ۱۹۶ میلیون دلار محصولات چدن، آهن و فولاد از گمرکات استان صادر شد در حالی که در سه ماه 
امسال به ۵۹ میلیون دلار رسید. وی خاطرنشان کرد: طی این مدت کاهش حدود ۱۳۷ میلیون دلار 
صادرات آهن و فولاد به رغم افزایش صادرات سایر گروه های کالایی نظیر محصولات پتروشیمی، 
لبنی و مس نتوانســت این کاهش را جبران کند و در نتیجه شاهد کاهش ۳۲ درصدی صادرات از 

طریق گمرکات استان اصفهان هستیم.

بازار فرش دستباف اصفهان در آستانه تغییر کاربری

روزگارِ از دست رفته

رئیس انجمن تولیدکننــدگان و صادرکنندگان فرش دســتباف گفت: 
۸۰درصد از صادرات فرش دستباف اصفهان از بین رفته و این امر منجر به 
تغییر کاربری بازار فرش دستباف خواهد شد. به گزارش »مهر«، زمانی 
بازار فرش اصفهان از بخش های همیشه شلوغ و پر رفت و آمد بازار اصفهان 
بود. در آن دوران بخشــی از حجره های بازار قیصریه نیز به صنف فرش 
فروشان اختصاص داشت اما سال هاســت به خاطر کاهش گردشگر 
خارجی و موانع موجود بر ســر راه صادرات فرش، بازار فرش اصفهان در 
سراشیبی رکود قرار گرفته است که به گفته رئیس انجمن تولید کنندگان 
و صادر کنندگان اگر بازار فرش به همین روال باشــد، در حالت رکود قرار 
می گیرد. سعید عصاچی، رئیس انجمن تولید کنندگان و صادر کنندگان 
فرش دســتباف اســتان اصفهان در گفت وگو با »مهر «گفت: کاهش 
۹۸درصد صادرات فرش دســتباف طی ســال های متمادی به اعتقاد 
متولیان حوزه فرش دستباف نه تنها ماحصل تحریم ها است بلکه بخشی 
نیز نتیجه خود تحریمی و تصویب قوانینی همچون پیمان ارزی و تعهد 
ارزی است. وی افزود: ســال ۱۳۹۸ مصوبه تعهد ارزی بانک مرکزی به 
دنبال اعمال تحریم های یکجانبه علیه کشورمان و تأثیرگذاری بر بسیاری 
از بازارهای صادراتی اجرا شد. بر همین اساس بانک مرکزی صادرکنندگان 
فرش دســتباف را به رفع تعهد ارزی ملزم کرد و این امر موجب شــد تا 
بخشی از صادرکنندگان از این صنعت خارج شوند؛ زیرا فرش دستباف 

کالایی است که به سرعت فروش نمی رود که ارز آن به سرعت بازگردد، 
از این رو فعالان این بخش خواستار معافیت فرش دستباف از مصوبه 
تعهد ارزی شدند. وی گفت: در دو دولت قبل به هر فرشی که صادر می شد 
۵درصد جایزه صادراتی تعلق می گرفت اما امروز آن جایزه صادراتی نه تنها 
وجود ندارد بلکه گفته شده ارز حاصل از صادرات به حساب بانک مرکزی 

برگردانده شود.

استقبال مردم از فرش دستباف ابریشمی
امروزه بازار فرش دســتباف در معرض خطر نابودی است به طوری که 
اواخر سال گذشته مصوبه ای در جهت حمایت از صادرکنندگان به مجلس 
راه یافت که در بودجه سال ۱۴۰۳ گنجانده نشد و بار دیگر صادرکنندگان 
فرش را مأیوس کرد. با پیگیری های انجام شده توسط مرکز ملی فرش 
و صنایع خلاق ایران نامه حذف تعهــد ارزی و تبدیل آن به ۱۰ تا ۲۰ درصد 
ارزش مواد اولیه برای هنر- صنعت فرش دستباف، موضوع بند ک تبصره 
۹ قانون بودجه سال ۱۴۰۲ در حالی صادر شد که اقدامی در این خصوص 
صورت نگرفت. عصاچی در این ارتباط افزود: ســال ۷۲ دو میلیارد و ۱۰۰ 
میلیون دلار صادرات فرش در کل کشور بوده است که امروزه به ۴۰ میلیون 
دلار رسیده که افت شــدید صادرات علاوه بر تحریم که بازار ۳۲ درصدی 
کشورهای اروپایی را از دست دادیم و امروزه بخاطر مشکل جابه جایی 

پول صادرات به کندی صورت می گیرد. وی عمده مشکل تولید کنندگان 
فرش را مواد اولیه عنوان کرد و افزود: بــرای تولید فرش نیاز به ۷۰۰ تن 
ابریشم است که بین ۲۰۰ تا ۳۰۰ تن ابریشــم در داخل تولید و مابقی از 
چین وارد می شود. عصاچی با بیان اینکه مواد اولیه تولید فرش ابریشمی 
دستباف از نظر کمی و کیفی پاسخگو نیست، ادامه داد: برای تولید فرش 
اصفهان و قم باید از ابریشم خارجی بهره بگیریم. وی با بیان اینکه برای 
واردات ابریشم خارجی از چین مشکل وارداتی نداریم اما به خاطر تعرفه 
بالای ابریشم و عدم تخصص ارز نیمایی به آن به مبلغ هشت تا ۹ میلیون 
تومان به دست تولید کننده می رســد، افزود: در چهار تا پنج دهه گذشته 
بافت فرش ها بیشتر از کُرک بود اما امروزه با ابریشم شده است که سه 
کارخانه ابریشم در شمال و مشهد واقع شــده است که کارخانه ابریشم 

شمال به دلایل متعددی تعطیل شد.

از قاچاق ابریشم تا وارد کردن ابریشم خام
رئیس انجمن تولید کنندگان و صادر کنندگان استان اصفهان با بیان اینکه 
مردم از فرش های ریز بافت استقبال می کنند و برای بافت این دست از 
فرش ها باید از ابریشم بهره ببریم، افزود: حمایت نکردن از تولیدکنندگان 
برای واردات مواد اولیه در بســیاری از مواقع باعث قاچــاق مواد اولیه 
)ابریشم( شده است. وی در پاسخ به این سئوال که آیا ابریشم ها صرفاً 
برای بافت فرش و کاربــرد دیگری ندارد، گفت: بــه منظور بافت فرش 
از ابریشــم خام بهره می گیریم هرچند برای تور ماهیگیری از ابریشــم 
مصنوعی اســتفاده می کنند. وی با اظهار اینکه فــرش یک کالای کاملًا 
صادراتی اســت هرچند فروش داخل نیز داریم، افزود: آمار بافنده ها در 
کشور به هشت میلیون نفر می رسد که به دلیل نبود بازار صادراتی و فروش 
داخلی روز به روز از تعداد بافنده ها کسر می شود. عصاچی یک روش دیگر 
صادرات فرش را جذب گردشگران خارجی دانست که فرش ایرانی را به 
عنوان سوغات می خرند و امروز حتی این بخش از گردشگران را نیز از 
دست داده ایم. وی افزود: بالغ بر ۷۰۰ کارگاه تولیدی فرش دستباف داریم 
که صادرات را نیز انجام می دهد و ۱۰ درصد تولید کنندگانی که تاجران فرش 
صادرات آن را بر عهده دارند. عصاچی گفت: ۸۰ درصد صادرات فرش را از 
دست داده ایم و همین مسئله بازار فرش دستباف اصفهان را به رکود برده 
است که امکان تغییر کاربری آن اســت و بسیاری از فروشندگان فرش 
دستباف تغییر شغل داده اند. گفتنی اســت در بازار فرش اصفهان همه 
پیشه های مرتبط با فرش فروشــی از جمله ریسندگی الیاف، رنگرزی، 
نقشه کشــی فرش، بافندگی، پرداخت فرش، تجارت فرش، رفوگری و 

مرمت فرش فعالیت می کردند.

یک مقام مسئول با اشاره به تشکیل ۱۶ هزار و ۶۱۶ پرونده تعزیراتی برای واحدهای 
تولیدی، توزیعی و مراکز نگهداری کالاهای اساسی و اولویت دار، بر استمرار بازرسی 
از بازار کالاهای اساســی تأکید کرد. به گزارش »مهر«، مدیرکل بازرسی و مبارزه با 
قاچاق کالاهای مصرفی سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان اظهارکرد: 
با توجه به برنامه ریزی های انجام شده به منظور نظارت بر چرخه توزیع کالا و ضرورت 
برخورد با تخلفات اقتصادی، بازرسی های مستمر توسط اکیپ های بازرسی و نظارت 
صورت می گیرد. بر همین مبنا هم طی فصل بهار ۸۲ هزار و ۴۱۲ مورد بازرسی در قالب 
طرح های مختلف نظارتــی با حضور بازرســان ادارات کل صنعت، معدن و تجارت 

استان ها و دیگر دستگاه های ذیصلاح انجام شده است. 
سیدمحمد حسین مولاخواه افزود: بازرسی های انجام شده، در همین مدت منجر 
به تشکیل ۱۶ هزار و ۶۱۶ فقره پرونده برای واحدهای متخلف شده است. وی هدف 
از اجرای این طرح های نظارتی را بررسی قیمت ها، جلوگیری از دپوی کالاها و اقلام 
ضروری و پایش عملکرد فعالان اقتصادی در ســطح بازار دانست و بیان کرد: آمار 
بازرسی های انجام شده طی این مدت نشانگر آن اســت که بیشترین بازرسی ها 
مربوط به کالاهای اساسی و استراتژیک شامل فرآورده های پروتئینی از جمله گوشت 
قرمز و گوشت مرغ، مواد لبنی، شکر، روغن نباتی و... بوده و پرونده متخلفین پس 
از تحقیقات تکمیلی، برای سیر مراحل قانونی در اختیار تعزیرات حکومتی استان ها 
قرار گرفته اســت. وی در ارتباط با پایش، کنترل و نظارت بر بــازار اقلام پروتئینی 
تصریح کرد: در این مقطع زمانی، بیش از ۱۳ هزار و ۷۹۵ مورد بازرسی از سطح عمده 
و خرده فروشی مواد پروتئینی شامل گوشت قرمز، گوشت مرغ، تخم مرغ و... در 
سراسر کشور انجام شده که حاصل آن تشکیل ۲ هزار و ۶۵۲ فقره پرونده تخلف به 
ارزش بیش از ۹۵۹ میلیارد و۸۳۱ میلیون ریال بوده است. مولاخواه ادامه داد: در این 
مقطع زمانی ۲۰۵۱مورد بازرسی از واحدهای تولیدی و توزیعی اقلام لبنی در سراسر 
کشور انجام شد که منجر به تشکیل ۴۷۰ پرونده تخلف به ارزش ۳۹ میلیارد و ۱۹۵ 
میلیون ریال و ارسال به شــعب تعزیرات حکومتی برای رسیدگی و برخورد قانونی 
لازم، شده است. مدیرکل بازرسی و مبارزه با قاچاق کالاهای مصرفی سازمان حمایت 

ادامه داد: حداکثر سود تعیین شــده برای عمده و خرده فروشی میوه و تره بار غیر 
بسته بندی شده به ترتیب ۵ و ۳۰ درصد است و دریافت سود بالاتر تخلف گرانفروشی 
محسوب می شود در موضوع نظارت بر میوه و تره بار، در مدت یاد شده مجموعاً ۱۷ 
هزار و ۸۸۹ مورد بازرسی از سطح انبارها، سردخانه های محل نگهداری میوه، حق 
العملکاران، میوه فروشان عمده و خرده فروش صورت گرفته که در نتیجه آن بیش 
از ۳۰۰۰فقره پرونده به ارزش ۸۹۲ میلیارد و ۹۵۳ میلیون ریال تشکیل و به مراجع 
مرتبط ارجاع شده است. به گفته مولاخواه، یکی از اقلام اولویت دار نظارتی حوزه های 
نظارت و بازرسی اســتان ها کالای نان می باشــد که در صدر بازرسی ها و برخورد با 
تخلفات قرار دارد. نانوایی ها بر اساس تأکیدات صورت گرفته توسط بازرسان صمت، 
جهاد کشاورزی و اتاق اصناف به صورت مســتمر و روزانه نظارت و شکایات در این 
زمینه رسیدگی می شود. در این رابطه از ابتدای امسال تاکنون بالغ بر ۳۶ هزار و ۸۸۴ 
مورد بازرسی در حوزه آرد و نان انجام شده که منجر به شناسایی ۸۰۴۹مورد تخلف و 
تشکیل پرونده به ارزش ۵۵ میلیارد و ۶۲۸ میلیون ریال مورد شده است. مدیرکل 
بازرســی و مبارزه با قاچاق کالاهای مصرفی سازمان حمایت در تشریح بازرسی از 
واحدهای خرده فروش و عمده فروش غلات در بازه زمانی مورد اشــاره گفت: به 
منظور تنظیم بازار این گروه کالایی در سطح کشــور، با همکاری بازرسان ادارات کل 
صنعت، معدن و تجارت و اتاق اصناف استان ها، مجموعاً ۱۷۶۲واحد صنفی عمده و 
خرده فروشی مورد بازرسی قرار گرفتند که در این راستا ۱۹۱ پرونده تخلف به ارزش 
کلی ۱۱۸۸ میلیارد و ۶۰۶ میلیون ریال تشکیل و برای رسیدگی به تعزیرات حکومتی 
ارسال شده است. وی در خصوص بازرسی های خاص برای جلوگیری از افزایش 
قیمت قند و شکر و چای اضافه کرد: رصد فعالیت بنگاه های اقتصادی این اقلام در 
سامانه جامع تجارت و انبارها و کنترل اطلاعات ثبت شده همواره صورت می گیرد. 
مولاخواه تصریح کرد: تعداد بازرسی های انجام شده از واحدهای توزیع قند و شکر 
طی مدت مورد اشاره جمعاً ۱۱۹۶مورد بوده که نهایتاً برای ۱۶۳ واحد صنفی متخلف 
برگه گزارش بازرســی به ارزش ۹۴۰ میلیارد و ۵۰۸ میلیون ریال تنظیم و به مراجع 

رسیدگی کننده ارسال شده است.

 تشکیل بیش از ۱۶ هزار پرونده تعزیراتی اصناف

بازار آرد و نان زیر ذره بین
خبر روز

رئیس پلیس امنیت اقتصادی استان اصفهان خبرداد؛

دپوی ۵ میلیارد ریالی لوازم خانگی در اصفهان
رئیس پلیس امنیت اقتصادی فرماندهی انتظامی استان اصفهان از کشف ۲۶ دستگاه لوازم خانگی 
قاچاق به ارزش ۵ میلیارد ریال در بازرسی مأموران از یک منزل خبرداد. سرهنگ مهدی سبحانی 
فر در گفت وگو با »مهر « اظهار کرد: در راســتای طرح مقابله با قاچاق کالا و ارز و در پی اخبار واصله 
مبنی بر نگهداری لوازم خانگی قاچاق دریکی از منازل سطح شهر اصفهان، بررسی موضوع در دستور 
کار مأموران پلیس امنیت اقتصادی فرماندهی انتظامی استان قرار گرفت. وی افزود: در این راستا 
مأموران پس از بررسی های لازم و اطمینان از صحت موضوع ضمن هماهنگی با مرجع قضایی به 
این منزل اعزام و در بازرسی از محل تعداد ۲۴ دستگاه کولر گازی و ۲ دستگاه ماشین ظرفشویی 
 و لباسشــویی خارجی قاچاق که فاقد هرگونه مدارک قانونی و معتبر گمرکی بود را کشــف کردند. 
رئیس پلیس امنیت اقتصادی فرماندهی انتظامی استان اصفهان ارزش کالاهای قاچاق مکشوفه را 
۵ میلیارد ریال اعلام و گفت: در این رابطه یک متهم شناسایی که پس از تشکیل پرونده برای انجام 

اقدامات قانونی به اداره تعزیرات حکومتی معرفی شد.

وزارت نیرو اعلام کرد

حجم سد زاینده رود به ۴۶۵ میلیون متر مکعب رسید
بر اســاس آخرین آمار اعلام شــده از ســوی دفتر مطالعات پایه منابع آب، حجم آب پشت سد 
زاینده رود به ۴۶۵ میلیون متر مکعب رسیده که برابر با ۳۸ درصد از حجم سد بوده و نسبت به سال 
گذشته ۲۴ درصد کاهش را ثبت کرده اســت. به گزارش »ایمنا«، بر اساس آخرین آمار اعلام شده 
از سوی دفتر مطالعات پایه منابع آب، از ابتدای سال آبی تا شانزدهم تیر موجودی مخزن ۲۲ سد 
در کشور کاهش داشته است. بیشترین کاهش حجم سد مربوط به »سد استقلال« در هرمزگان 
است که نسبت به سال گذشته ۵۷ درصد کاهش یافته است، سپس »سد تنگوئیه سیرجان« در 
استان کرمان با ۳۵ درصد کاهش، سد »ساوه« در استان مرکزی ۳۴ درصد، »سد نساء« در استان 
کرمان با ۳۳ درصد کاهش و »ســد کمال صالح« در استان مرکزی با ۲۶ درصد کاهش، بیشترین 
کاهش حجم را در بین مهم ترین سدهای کشور داشته اند. از سوی دیگر بیشترین افزایش حجم 
مربوط به »وشمگیر، گلستان، بوستان« در گلستان است که نسبت به سال گذشته حجم آن ۱۹۳۸۰ 
درصد افزایش یافته است، ۱۳ سد دریاچه ارومیه اکنون ۱۰۹۷ میلیون متر مکعب آب دارند که برابر 
۶۷ درصد از حجم این سدهاست و نسبت به سال گذشته ۲۱ درصد افزایش یافته است. سدهای 
پنج گانه تهران اکنون ۷۰۰ میلیون متر مکعب آب دارند که برابر ۳۷ درصد از حجم این سدهاست و 
نسبت به سال گذشته ۲۱ درصد افزایش نشان می دهد. در خوزستان که پرآب ترین جلگه کشور است 
نیز »زنجیره کارون« بیش از ۱۰ هزار و ۷۶۰ میلیون متر مکعب، »سد دز« ۲۴۸۴ میلیون مترمکعب، 
 »ســد کرخه« بیش از ۲۹۷۲ میلیون متر مکعب، »ســد جره« ۱۹۴ متر مکعب و »ســد مارون«

 ۹۸۴ میلیون متر مکعب آب دارد که در این بین بیشــترین افزایش حجم مربوط به »سد کرخه« 
است که نسبت به سال گذشته ۳۵ درصد افزایش را ثبت کرده است. حجم آب پشت سد زاینده رود 
 به ۴۶۵ میلیون متر مکعب رســیده که برابر با ۳۸ درصد از حجم سد بوده و نسبت به سال گذشته

 ۲۴ درصد کاهش را ثبت کرده است.

سهمیه اقلام تنظیم بازار هیئت های مذهبی اعلام شد
به گزارش »ایمنا« و به نقل از سازمان جهاد کشاورزی استان تهران، جبرئیل برادری، رئیس سازمان 
جهاد کشاورزی استان تهران در مورد تخصیص ســهمیه تنظیم بازار اقلام و کالاهای ضروری ویژه 
محرم برای هیئت های مذهبی اظهار کرد: این کالاها به هیئت های مذهبی با معرفینامه ســازمان 
 تبلیغات و امور مســاجد برای اقامه عزای سید الشــهدا )ع( عرضه می شــود که شامل ۷۵۰ تن 

گوشت قرمز، ۲۶۵۰ تن گوشت مرغ، ۳۲۰۵ تن برنج و ۱۴۰۰ تن شکر است.

اخبار

کافه اقتصاد

سقف ثبت سفارش 
 بازرگانان جدید
 یک پنجم شد

از این پس بــرای بازرگانانی 
کــه از ابتــدای ســال ۱۴۰۳ 
 موفق به اخــذ کارت بازرگانی 
شــده اند، میزان ۱۰۰ هزار دلار 
سهمیه بازرگانی در نظر گرفته 
می شــود. بازرگانــان دارای 
شرایط فوق می توانند حداکثر 
به میزان  ۱۰۰ هزار دلار اقدام به 

ثبت سفارش نمایند.

عکس خبر

 دسترسی ۹۸ درصد 
 جمعیت روستایی کشور  

به اینترنت پرسرعت
براساس آخرین اظهارات عیســی زارع پور ، 
وزیر ارتباطات و فنــاوری اطلاعات با اتصال 
۸۰۰۰ روستای بالای۲۰ خانوار و ۳۰۰۰روستای 
زیر ۲۰ خانوار، تعداد روستاهای متصل بالای 
۲۰خانوار از ۸۰ درصددر ابتدای دولت سیزدهم 
به ۹۷درصــد رســید و ۹۸.۵درصد جمعیت 
روستایی کشور به اینترنت پرسرعت دسترسی 

پیدا کردند. 
به گزارش »ایسنا«، نزدیک به یک دهه است 
که رشد و توسعه فضای مجازی بستری جدید 
برای کســب و کار مردم به صورت دیجیتالی 
فراهم کرده است، به گونه ای که در حال حاضر 
بسیاری از شهروندان یا مشــتری این فضا 
هســتند یا فردی از خانواده آنها بــرای ارائه 
خدمات در این فضا حضور دارد؛ بنابراین، یکی 
از حقوق اساسی شهروندان در همه کشورها را 
می توان دسرسی به ارتباطات پایدار دانست 
چراکه تبدیل به حق شده و باید عدالت در این 

حوزه ایجاد شود. 
نکته قابل توجه این اســت عدالت ارتباطی 
مختص به مناطق شــهری نبــوده و مناطق 
روســتایی و صعب العبور هم باید از این حق 
برخوردار شــوند؛ بنابراین، توجــه به برقراری 
ارتباطات پایدار و ثابت برای روســتاها بیش 
از گذشــته در دولت ســیزدهم مورد تأکید و 
توجه قرار گرفــت.  یکــی از اقدامات مهمی 
که طی سه ســال گذشــت برای این هدف 
مهم در دستور کار قرار گرفت، می توان شبکه 
ملی اطلاعات دانست که در طی سه سال به 
پیشرفت بیش از ۶۵ درصدی یعنی دو برابری 

نسبت به گذشته رسیده است. 
این شبکه در کنار مزیت های گوناگون امکانی 
را فراهم می کند کــه می توانــد روند اتصال 
روســتاها را برای تحقق هرچه بیشتر عدالت 
ارتباطی، تســریع کند. دسترســی روستاها 
بــه اینترنــت در دوره ۱۰۰۰ روز خدمت دولت 
سیزدهم یکی از اهداف مهمی بود که با تأکید 

دولتمردان تا حد بسیاری محقق شد. 
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احیا، اشــتغال، تســهیل گری، بیمه هنرمندان و صادرات ۸۰۰ میلیون دلاری، 
بخشی از خدمات دولت سیزدهم در حوزه صنایع دستی است.

به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، معاون صنایع دستی و هنر های سنتی وزارت 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی گفت: تسهیل در صادرات موقت کالا، 
اصلاح قیمت پایه کالای صادراتی، پرداخت حدود دو تا ســه همت تسهیلات، 
معافیت های مالیاتی، برگزاری ۳۲ نمایشگاه ملی و بین المللی، پوشش بیمه 
۱۰ هزار هنرمند صنایع دستی و فعال گردشگری، اضافه شــدن ۱۵۰ هزار نفر به 
اشتغال، آموزش ۶۵ هزار نفر، باز زنده سازی ۳۵ رشته در حال فراموشی صنایع 
دستی و ثبت ملی ۲۳ شهر و روستا )۱۶ شهر و ۷ روستا( بخشی از خدمات ۳۳ 

ماهه دولت سیزدهم در حوزه صنایع دستی است.
مریم جلالی با بیان اینکه برخی موانع، اجازه نمی داد، صادرکنندگان به صادرات 
صنایع دستی ترغیب شوند، عنوان کرد: در حوزه تسهیل صادرات با تأکید رئیس 

جمهور شهید آیت ا... رئیسی، پیمان سپاری ارزی برای صنایع دستی نظام مند 
و تسهیل گر شد.  وی ادامه داد: در سالی که جهش تولید با مشارکت مردم نام 
دارد، صادرکنندگان صنایع دســتی دیگر ملزم به درج ارز حاصل از صادرات در 

سامانه نیمایی نیستند.
 معاون صنایع دســتی و هنر های ســنتی وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی اظهار کرد: در دوسال گذشته، براســاس اظهارنامه های گمرکی، 
ارزش صادرات صنایع دستی به خارج از کشور، بیش از ۸۰۰ میلیون دلار بود، که 
این جدا از صادرات صنایع دستی چمدانی است که بیشترین میزان صادرات را 
شامل می شود. جلالی افزود: حدود یک میلیون و ۲۰۰ هزار نفر در حوزه صنایع 

دستی فعال هستند که ۷۵ درصدشان را خانم ها تشکیل می دهند.
مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان اصفهان نیز گفت: 
حدود 4۵۰۰کارگاه صنایع دستی در این استان فعال است و حدود ۶۰ هزار نفر از 

این طریق ارتزاق می کنند.
امیر کرم زاده اظهار کرد: ما در استان اصفهان، صنایع دستی را نه فقط هنر بلکه به 
عنوان شغل می دانیم و اینکه ۱۰ درصد سهمیه بیمه هنرمندان کشور را به اهالی 

صنایع دستی این استان اختصاص دادند، حق آنان بود.
مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان اصفهان ادامه داد: 
هنر صنایع دستی اســتان اصفهان دارای ۱۳۲ مهر اصالت بین المللی، ۶۰۰ مهر 
اصالت ملی،۲۷ نشان ملی جغرافیایی و ۳ نشــان جغرافیایی بین المللی در 

رشته های مینا، قلمکاری و کاشی هفت رنگ است.
نورالــه عبداللهــی، معــاون صنایــع دســتی اداره کل میــراث فرهنگــی، 
گردشــگری و صنایع دســتی اســتان اصفهان هم گفت: صندوق کارآفرینی 
امیــد اصفهــان بــا اعطــای ۹۰۰ میلیاردریــال تســهیلات قرض الحســنه 
 بلندمــدت از ۵۰۰ کارگاه و کســب و کار صنایــع دســتی در اســتان اصفهــان 

حمایت کرده اســت. حــدود نیمی از ۶۰۲ رشــته و حدود ۳۰ درصد شــهر ها و 
روستا های جهانی صنایع دستی ثبت شده در یونسکو متعلق به ایران است.

بیش از ۴۰۰۰ کارگاه صنایع دستی در استان اصفهان فعال است

شهر من گمشده است

نگاهی به قصه مردمان چهارباغ

»چهارباغ را باید مظهر مدرنیسم در شهر اصفهان دانست. چهارباغ خیابانی بود که مردم 
در آن از نو خود را پیدا می کردند و به دنبال خدمات و جنس های مدرن می رفتند. این 
خیابان، تاریخ گسترده ای دارد و می توان انواع داستان، ناداستان و روایت ها را در باب 
آن نوشت.« به گزارش »ایسنا«؛ این بخشی از دیدگاه نویسندگان معاصری است که 
درباره چهارباغ نوشته اند، خیابانی که قرن ها از زندگیِ پرشگفت در آن می گذرد؛ خیابانی 
پوینده و پایدار که شکوهمندی اش، کاستی هایش و هرچه از تلخی و شیرینی در تاریخ 
پهناورش یافتنی است، به داستان زندگانی رهگذران و آدم ها و مردمانش نیز وارد شده 
است. کم نیستند نویسندگانی که جهانِ این خیابان را به دنیای نوشته های خود راه 
بدهند و از خاطرات و داستان هایشان درباره چهارباغ بنویسند. یکی از این اهالی قلم، 
علی خدایی است که با »آدم های چهارباغ« میان تاریخ این خیابان و قلمرو ادبیات 
داستانی پلی زیبا و مستحکم می زند. همین اثر خدایی، انگیزه ای می شود تا مهرداد 
خورسندی نیز در نخستین کتاب داستانی اش، حکایت چهارباغ را از نگاهی نو روایت 
کند و نامش را هم »قصــه مردمان چهارباغ« بگذارد. با نظــر به اهمیت این خیابان 
پررمزوراز در ادبیات داستانی اصفهان و البته ایران زمین، »ایسنا« با هر دو نویسنده 

گفت وگو کرده که در ادامه می خوانید.

آدم های سازمان آب و فاضلاب
مهرداد خورسندی، نویسنده کتاب »قصه مردمان چهارباغ« در گفت وگو با »ایسنا« و 
در خصوص جهان پرقصه، رازناک و خاطره انگیز چهارباغ بیان کرد: چهارباغ خیابانی 
درخور اعتناست که بخشی از حافظه جمعی ما ایرانیان و مخصوصاً مردم اصفهان را 
شکل می دهد. حتی می توان گفت چهارباغ، خیابانی بین المللی است و باید از این 
منظر به آن نگاه کرد. هرکس یک بار در این خیابان قدم زده و گشت وگذاری کرده است، 
می تواند روزها از جاذبه و صمیمت و صفای این خیابان تعریف کند. این کارشــناس 
رسانه با تأکید بر اینکه در دنیای خاطره نویسی و تاریخ نگاری، خیابان چهارباغ حائز 
اهمیت و منابعی متعدد و غنی درباره آن یافتنی است، چنین اظهار کرد: در کنار تاریخ ها 
و خاطرات، یک اثر داستانیِ خواندنی هم داریم که اواخر دهه ۹۰ شمسی منتشر شد. 
»آدم های چهارباغ« همان کتاب داستان محسوب می شــود که نامش آشناست. 
علی خدایی در این کتاب با مهــارت و زیبایی گرد زمانه را از چهــره آدم های چهارباغ 
کنار می زند. شــخصیت ها و اتفاقات کوچک و بزرگی در کتاب »آدم های چهارباغ« 
جان می گیرند که بسیار ارزشمند اســت. این آدم ها از معروف ترین تا کوچه بازاری  
و گمنام ترینشان ما را و به خصوص جوانان شهر را با گوشــه هایی از تاریخ این مکان 
دلنشین آشنا می کنند. برای نسل های قدیمی تر نیز تجدید خاطره است. او ادامه داد: 
من وقتی این کتاب را خواندم، لذت بردم و برایم ستودنی بود که خدایی، دست به خلق 
چنین اثری زده و من به اندیشه و قلم نگارنده اش غبطه خوردم. از همان زمان گفتم 
ای کاش »آدم های چهارباغ« بیشتری داشتیم تا داستان های این خیابان پرماجرا 

در تاریخ ادبیات اصفهان و ایران ماندگار شــود. هرکس بر اساس تجربیات خودش 
جهان چهارباغ را به دنیای محبوب ادبیات و داستان وارد کند. خورسندی که خود پس 
از علی خدایی در نگارش داســتان آدم های چهارباغ پیشگام شده است و امید دارد 
دیگران هم ادامه دهند، شرح داد: من نیز کوشیدم از نگاه خودم و تحت تأثیر شغلم در 
شرکت آب و فاضلاب اصفهان به قلمرو گسترده چهارباغ پا بگذارم. درواقع، بارقه های 
نگارش یک اثر درباره چهارباغ به همان »آدم های چهارباغ« خدایی برمی گردد. این 
پژوهشگر تاریخ شفاهی افزود: پیش از صحبت درباره کتاب داستانم با عنوان »قصه 
مردمان چهارباغ« باید کمی از اثر پژوهشی ام بگویم که کاری مشترک با عبدالمهدی 
رجایی است. این کتاب که در سال ۱۳۹۹ چاپ شد، »تاریخ آب و فاضلاب اصفهان« 
نام دارد و در نوع خود بی نظیر است. کمتر سازمان اینچنینی را می توان یافت که ۶۰۰ 
صفحه تاریخ مکتوب داشته باشد. این کتاب برآمده از مطالعه دقیق اسناد مختلف 
و همچنین ساعت ها گفت وگوی هدفمند با پیشکسوتان این عرصه اعم از زن و مرد 
است. این مصاحبه شوندگان در حوزه های مختلف سیاسی یا فرهنگی سالیان دراز 

نقش آفرینی کرده اند.

خانه نزدیک »سینما چهارباغ« 
او با تأکید بر این نکته که بن مایه های »قصه مردمــان چهارباغ« برگرفته از داده های 
مستند »تاریخ آب و فاضلاب اصفهان« است، خاطرنشان کرد: پیدایی کتاب داستانم 
با بهره مندی از داده های »تاریخ آب و فاضلاب اصفهان« به این موضوع برمی گردد که 
بنیان آن سازمان در شهر از همین خیابان چهارباغ آغاز شد. اگر دقیق تر بخواهم بگویم 
داستان آب و فاضلاب اصفهان در خانه ای استیجاری در کوچه نبش »سینما چهارباغ« 
پدید می آید. خورسندی با نظر به آغاز داستانش توضیح داد: »قصه مردمان چهارباغ« 
از روزی شروع می شود که نخست وزیر آن سال های کشور، یعنی امیرعباس هویدا و 
دیگر مقامات برای افتتاح شیرهای فشاری در روبه روی مسجدجامع عباسی یا مسجد 
شاه به اصفهان می آیند. در همین مراسم، مردی جوان حدوداً ۳۵ساله که ابلاغی هم از 
طرف دولت به همراه دارد، حضور پیدا می کند. این شخص کسی جز امیرسعید موسوی 
حجازی نیست. او سازمان آب و فاضلاب اصفهان را در خرداد ۱۳4۵ تأسیس می کند و 
نخستین رئیس آن می شود. در همان خانه نزدیک »سینما چهارباغ« سازمان را برپا و 
کارمند هم استخدام می کند. کتاب من با تولد همین سازمان به کوشش این جوان آغاز 
می شود و تاریخ آن در ۳۳ داستان و هر بار از یک جنبه روی کاغذ می آید. این داستان ها 
تا سال ۱۳۵۶ که موسوی حجازی معاون آب وزارت نیروی ایران شد، ادامه می باید. این 
نویسنده درباره اولین مجموعه داستان خود که پیوندی ناگسستنی با خیابان تاریخی 
و دلپذیر چهارباغ دارد، اظهار کرد: شــخصیت های داســتانی این کتاب الهام یافته از 
آدم هایی است که در تاریخ یادشده به هر طریقی در سازمان آب و فاضلاب کار می کردند 
یا به هر مناسبتی با این سازمان مرتبط می شوند. گاهی به مناسبتی خاص یا به مقتضای 

حال وهوای داستان شخصیت های فرهنگی و اجتماعی و مذهبی اصفهان نیز به دل این 
داستان ها راه پیدا می کنند. امیرقلی امینی، رضا ارحام صدر، حسین غزالی اصفهانی، 
رضا جهانگیری و سلطان العلما از آن جمله اند. این داستان نویس از زاویه  ای دیگر نیز 
به مجموعه داســتانش نگاه کرد و گفت: وقتی »قصه مردمان چهارباغ« را در دســت 
می گیریم، هم زمان با واردشدن به اداره آب و فاضلاب شهر، با توجه به تحولات شهری 
اصفهان و توسعه اش در آن تاریخ، با سرگذشت شماری دیگر از نهادها و سازمان های 
تازه تأسیس نیز آشنا می شویم. برای نمونه در داستانی بر تاریخ جمعیت شیر و خورشید 
اصفهان گذر می کنیم و اصلًا می خوانیم که مؤسس آن در اصفهان چه کسی بوده است. 
البته نباید فراموش کرد که این کتابِ داستان است و ضمن اثرپذیری از وقایع تاریخی و 
مستندات دقیق، تخیل هم در آن نقش دارد. خورسندی یادآور شد: اینجا باید از دوستم 
میرشمس تشکر کنم، او از روزنامه نگاران پیشکسوت شهر ماست. شاید عموم مردم 
او را نشناسد، اما بزرگان محافل مطبوعاتی ما کاملًا با میرشمس آشنا هستند. او در آن 
دهه با نام »الف. میم. شمس« در روزنامه های مختلف اصفهان مطلب چاپ می کرد. 
میرشمس فعالیت تئاتر هم داشت و در جایگاه یکی از نخستین کارمندان اداره آب و 
فاضلاب اصفهان استخدام می شــود. رد او را در بیشتر ماجراهای داستان می بینیم. 
او بارها تجربیات و داستان هایش را تعریف کرد و حتی تصاویر و اسناد مختلفی را در 
اختیارم گذاشت. این روزنامه نگار بیان کرد: موسوی حجازی نیز که عمری با عزت دارد 
و همچنان در قید حیات  است،  داستان هایم را بازخوانی کرد و نظر و نکته های خود را به 
من گفت. استاد علی خدایی نیز قبل از انتشار، کتاب را خواند و صحبت ها و مهر تأیید 
او بر این اثر بود که امید و انگیزه مرا برای چاپ »قصه مردمان چهارباغ« دوچندان کرد.

چهارباغ که می رفتیم...
علی خدایی، نویسنده کتاب »آدم های چهارباغ« نیز گفت وگو درباره خیابان تاریخی 
و پرداستان چهارباغ را آغاز کرد: خیابان چهارباغ اصفهان را شاید بتوانم با استانبول - 
نادری تهران در دهه های ۳۰ و 4۰ شمسی مقایسه کنم. این خیابان مکان محبوبی برای 
جمع شدن دوستداران هنر و آدم های اهل نوشتن و سرودن بود. برای جنگ زده ها نیز 
جاذبه داشت. مشابه چنین خیابانی در اصفهان هم داریم که همان چهارباغ است. اما 

میان این دو فرقی اساسی وجود دارد. چهارباغ اصفهان نه در دوران معاصر، بلکه در دوره 
صفویه پایه ریزی می شود. نویسنده کتاب »آدم های چهارباغ« ادامه داد: قدیمی ترین 
نقاشی های به جای مانده از خیابان چهارباغ به زیبایی موقعیت و برخی جزئیات آن را 
نشان می دهند. یک نمونه آن نقاشی مدرسه چهارباغ است که ما در کنارش قهوه خانه  
می بینیم. به جز نقاشی ها و عکس های متعدد، ما نوشته های گوناگونی درباره خیابان 
چهارباغ داریم. خاطرات الفت در مجله »دانشگاه« و خاطره هایی از کسایی نمونه آن 
است. هر خاطره ای نکته های مخصوص به خودش دارد، مثلًا الفت روایت می کند که 
در زمان او خیابان برای جوان ها جاذبه  داشت.  این چهارباغ نویس شهرمان با اشاره به 
رضا فرخفال که او هم نوشته ای درباره این خیابان دارد، گفت: فرخفال سعی می کند 
به این سئوال پاسخ بدهد که چرا چهارباغ مهم است؟ این اهمیت را می توان در ظهور 
مدرنسیم اصفهان در این خیابان دانست. اولین پاساژها و فروشگاه های لباس مدرن، 
هتل های جدید، آرایشگاه و پیراشگاه امروزی، خوردنی ها و نوشیدنی های مدرن،  سینما 
و نمونه های متعدد دیگر همگی در این خیابان پیدا شدند. چرخ خیاطی سینگر که هنوز 
کنار کتاب فروشی آقای سپاهانی نشان آن را می بینیم، یکی از نمونه های آن مدرنیسم 
است. چهارباغ را باید مظهر مدرنیسم در شهر اصفهان دانست. خدایی با تأمل در این 
نکته که چهارباغ در ذهن و خاطر هم سن وسال های او و مسن ترها متفاوت از چهارباغی 
است که جوان های امروز می بینند، توضیح داد: وقتی نسل های قبل درباره چهارباغ 
حرف می زنند، می گویند »چهارباغ که می رفتیم...« مکان محبوبی برای جوان ها بود. 
چهارباغ خیابانی بود که مــردم در آن از نو خود را پیدا می کردنــد. به دنبال خدمات و 
جنس های مدرن می رفتند. این نویسنده چهارباغ را محل تلاقی فرهنگ های گوناگون 
نیز دانست و تعریف کرد: خوزستانی های آســیب دیده از جنگ نیز به این خیابان رو 
کردند. جذب آنها به چهارباغ مثل هر گروه دیگری، پیامدهای خودش را داشت. برای 
نمونه، ما اولین فلافلی ها را در همین چهارباغ می بینیم. در »ناداســتان« نوشتاری با 
عنوان »غذاهای چهارباغ« دارم که در آن به همیــن موضوع خوراکی ها نگاه می کنم. 
راه داشتن چهارباغ به رودخانه نیز که پیاده روی را دلنشین می کرد، در شهرت و کشش 
این خیابان اثر داشت. بر اساس همین تاریخ گسترده، می توان انواع داستان، ناداستان 

و روایت  را در باب چهارباغ نوشت. هرکس می تواند چهارباغ خود را پیدا کند.

مفاد آراء
4/185 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد 
سند رسمی آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شــماره  140360302018000353 مــورخ 1403/02/22 هیأت اول/دوم 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار تصرفــات مالکانه بلامعارض متقاضی 
آقای بهمن کاشیان خرزوقی فرزند عباسعلی بشــماره شناسنامه 61 صادره از خورزوق 
نسبت به شش دانگ یک باب خانه به مساحت 161.74 مترمربع از پلاک فرعی 234 از 
اصلی 114 واقع در بخش 16 حوزه ثبت ملک دولت آباد خریداری بموجب مبایعه نامه 
عادی مع الواسطه از مالک رسمی مشاعی آقای بهرام کاشیان خورزوقی به شماره سند 

92170-1380/02/23 دفتر 10 محرز گردیده است . 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند. بدیهی است در صورتی انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/04/03 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/04/18 

م الف : 1739246 مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار  
مفاد آراء

4/186 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي 
و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر رای شماره 831 مورخ 1403/3/10 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکیت آقای حشمت ا... نفر سفید دشتی 
به شناسنامه شماره 44 کدملی 4650625734 صادره بروجن- سفید دشت  فرزند اسمعیل 
در ششدانگ یکباب  یکباب خانه به مساحت 142/65 متر مربع مفروزی از  پلاک شماره 
 131 فرعی از 4483 اصلی واقــع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبــت ملک جنوب اصفهان 

مع  الواســطه و به موجب بیع نامه عادی از طرف آقای حیدر نادری دســتجردی )مالک 
رسمی( به متقاضی واگذار گردیده اســت و متقاضی نیز به موجب یک فقره استشهادیه 
محلی که به تایید شهود محلی رسیده اســت اعلام داشته به مالک رسمی ) حیدر نادری 
دستجردی( دسترسی ندارد لازم به ذکر است: ملک مورد تقاضا به موجب بیع نامه عادی از 
طرف قنبر علی توکلی به حسن موسوی واگذار گردیده و از طرف وی به موجب بیع نامه 
عادی به اســماعیل نفر واگذار گردیده و از طرف وی مقدار ســه دانگ آن را به همسرش 
: احترام علــی محمدی واگذار نموده اســت و خانــم احترام علی محمــدی به موجب 
دادنامه حصر وراثت شــماره 140109390002247631 مورخ 1401/3/1  صادر از شعبه 10 
 حقوقی حصر وراثت شــورای حل اختلاف اصفهان فوت نموده و ورثه وی شامل حمید، 
حشمت ا...، حسن و حسین همگی نفر سفید دشتی می باشند و دو نفر از ورثه »حمید و 
حسین نفر سفید دشتی« به موجب مشروحه مورخ 1403/3/7 اعلام نموده اند: ملک مورد 
تقاضا برادرشان »حشمت ا... نفر سفید دشتی« جهت اخذ سند مالکیت ششدانگ یکباب 
خانه، به مســاحت 142/65 مت رمربع مورد تایید بوده و حق هر گونه ادعا و اعتراضی را از 
خود سلب و ســاقط نموده اند و اعلام نموده اند که  حشمت ا... نفر، سهم الارث هر یک از 
ورثه پدر و مادرشان را خریداری نموده که جمعا 4/5 دانگ از ششدانگ و سهم الارث خودش 

هم نیز 1/5 دانگ از ششدانگ می باشد. 
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/04/18                        

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/02
م الف: 1748755  مهدي شبان رئیس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

تحديد حدود اختصاصي
4/187 شــماره نامــه : 140385602025004652-1403/04/12 چــون تحدیــد حدود 
ششــدانگ یک قطعه ملک محصور پلاک شــماره 12/676  واقع در جــوزدان  بخش 
14 ثبت اصفهان که طبق پرونده ثبتي به عبدالرســول عشــوریون فرزند کریم و غیره  
در جریان ثبت اســت به علت عدم حضــور متقاضي ثبت به  عمل نیامــده اینک بنا به 

دســتور قســمت اخیراز ماده 15 قانون ثبت و بر طبق تقاضاي نامبــرده تحدید حدود 
ملک مرقوم در روز ســه شــنبه مورخ 1403/05/09 ســاعت 9 صبح در محل شروع و به 
عمل خواهد آمد، لذا بــه موجب این آگهي به کلیه مالکیــن و مجاورین اخطار مي گردد 
که در روز و ســاعت مقرر در محل حضور یابند. اعتراضــات مجاورین و صاحبان املاک 
مطابق ماده 20 قانون ثبــت از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدیــدي تا 30 روز پذیرفته 
خواهد شــد  و طبق تبصره 2 ماده واحده قانون تعیین تکلیف پرونده های معترضی ثبت 
معترض  ظرف یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض به این اداره بایستي با تقدیم دادخواست 
 به مراجع ذیصلاح قضایي گواهي تقدیم دادخواســت را اخذ و به این اداره تســلیم نماید. 
تاریخ انتشار: 1403/04/18م الف: 1747600  ابوالفضل شهریاری نائینی مدیر واحد ثبتی 

حوزه ثبت ملک غرب اصفهان
تحديد حدود اختصاصي

4/188 شــماره نامه : 140385602025004542-1403/04/11 نظر به اینکه تحدید حدود 
ششدانگ یکبابخانه پلاک شماره 18/11047  مجزی شده از پلاک 2559 فرعی از اصلی 
مذکور واقع در رهنان  بخش 14 ثبت اصفهان که طبق ســوابق و  پرونده ثبتي بنام آقای 
مصطفی شجاعی فرزند رجبعلی  در جریان ثبت است و عملیات تحدید حدود قانونی آن 
به عمل نیامده است. اینک بنا به دستور قسمت اخیر ماده 15 قانون ثبت و طبق تقاضای 
نامبرده تحدید  حدود پلاک مرقوم در روز سه شنبه مورخ 1403/05/09 ساعت 9 صبح در 
محل شروع و به عمل خواهد آمد، لذا به موجب این آگهي به کلیه مجاورین اخطار مي گردد 
که در روز و ساعت مقرر در این آگهی در محل حضور یابند و اعتراضات مالکین یا مجاورین 
مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدیدي تا 30 روز پذیرفته خواهد 
شد  تاریخ انتشار: 1403/04/18م الف: 1744937  ابوالفضل شهریاری نائینی مدیر واحد 

ثبتی حوزه ثبت ملک غرب اصفهان
فقدان سند مالکیت

4/189 شماره نامه: 140385602210001502- 1403/03/05 سند مالکیت 1475/41 سهم 
از 250000 سهم ششدانگ  پلاک ثبتی شماره 32246 فرعی از 2187 اصلی واقع در بخش 
6 ثبت اصفهان بنام فریدون فصاحت ســابقه ثبت و صدور سند به شماره چاپی 480411 
بشــماره دفتر 55 صفحه 536  که به مالکیت نامبرده در آمده و سند صادر و تسلیم شده 
است دیده و ســپس  نامبرده با ارائه درخواســت کتبی به انضمام دو برگ استشهادیه که 
امضاء شهود آن ذیل شــماره یکتا 140302155932000070 و رمز تصدیق 895712  مورخ 
1403/2/17  که به گواهی دفترخانه 149 اصفهان رســیده  مدعی است که  سند مالکیت 

آن بعلت جابجایی مفقود گردیده و وی درخواست صدور سند مالکیت المثنی ملک فوق را 
نموده لذا مراتب  به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آئین نامه قانون ثبت در یک 
نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند 
مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا 
ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب 
صورت مجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف 
مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل ســند مالکیت یا سند معامله ارائه 
نشود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1748763 

حمیدرضا  خسروي مدیر واحد ثبتي حوزه ثبت ملک جنوب شرق اصفهان
تحديد حدود اختصاصی

4/190 شماره نامه: 140385602033001016- 1403/03/13 چون تمامی ششدانگ دو  قطعه 
زمین متصل بهم معروف کوهکار پنج قفیزی پلاک ثبتی 1283 فرعی از 127- اصلی واقع 
در دستجرد جزء بخش 9 نطنز که طبق ســوابق و پرونده ثبتی به نام آقای فرهاد کریمی 
دستجردی فرزند حسین در جریان ثبت میباشد و عملیات تحدید حدود قانونی آن به عمل 
نیامده است. اینک بنا به دستور قسمت اخیر ماده 15 قانون ثبت و طبق تقاضای نامبرده 
تحدید حدود پلاک مرقوم در روز پنج شــنبه مورخ 1403/06/08  ساعت 10:30 در محل 
شروع و به عمل خواهد آمد لذا به موجب این آگهی به کلیه مجاورین اخطار می گردد که 
در روز و ساعت مقرر در این آگهی در محل حضور یابند و اعتراضات مالکین یا مجاورین 
مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاریخ تنظیم صورتمجلس تحدیدی تا سی روز پذیرفته خواهد 
شد.تاریخ انتشــار:1403/04/18  م الف: 1748194 رحمت اله شاهدي مدیر واحد ثبتي 

حوزه ثبت ملک نطنز

 آگهی تغییرات شــرکت ســهامی خاص طلائیــه داران کوير زواره 
به شناسه ملی 14006279450 و به شماره ثبت 215 

به استناد صورتجلســه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 1403/02/20 تصمیمات ذیل 
اتخاذ شد: سرمایه شرکت از مبلغ دویست میلیارد ریال به مبلغ 512.732.000.000 ریال 
از محل تجدید ارزیابی دارایی های شرکت و بالا بردن مبلغ اسمی سهام افزایش یافت 
و ماده مربوطه در اساسنامه شرکت بدین شــرح اصلاح گردید: ماده مربوطه اصلاحی: 
سرمایه شرکت مبلغ 512.732.000.000 ریال منقسم به 512.732.000 سهم 1.000 
ریالی با نام عادی که تماما پرداخت گردیده است./ اداره کل ثبت اسناد و املاک استان 

اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری زواره )1748245(



دوشنبه ۱۸ تیر ۱۴۰۳ / ۲ محرم ۱۴۴۶ / ۸ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۲۶
سورپرایز جذاب هواشناسی برای روزهای آینده؛ شاهد هوایی خنک خواهیم بود

تابستان متفاوت
الگوهای پیش بینی دمایی نشــان می دهند که برای ۱۵ روز آینده شاهد شرایط دمایی متفاوتی در 
بسیاری از نقاط کشور خواهیم بود و شاهد هوایی خنک در برخی روزهای تابستان خواهیم بود. الگوها 
نشان می دهند که در تابستان امسال برخلاف تابستان های گذشته، شرایط و پتانسیل بالایی برای 
ریزش هوای بسیار خنک به کشور وجود دارد و شاهد دوره های کاهش محسوس دما خواهیم بود. 
اگر به یاد داشته باشید طی سال های گذشته، با مقاطع زمانی افزایش های وحشتناک دما و گرمای 
شدید همراه بودیم ولی امسال این شرایط عکس سال های گذشته بوده و شرایط دمایی غالباً نرمال 

و گاهی با کاهش های محسوس دما و خنکی هوا خواهد بود. 

مشارکت ۴۸.۸۳ درصدی اصفهانی ها در انتخابات
مردم اصفهان در مرحله دوم چهاردهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری مشارکت ۴۸.۸۳ درصدی 
داشتند. به گزارش »تسنیم«، در مرحله دوم چهاردهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری یک میلیون 
و ۸۳۵ هزار و ۴۵9 نفر از مردم اصفهان در انتخابات شرکت کردند. آمار مشارکت اصفهانی ها در دور اول 
۴۱ درصد بود و در مرحله دوم با افزایش حدود 9 درصدی به ۴۸.۸۳ درصد رسید. مسعود پزشکیان 
702 هزار و 97۵ رأی و ســعید جلیلی یک میلیون و ۸0 هزار و 92۳ رأی را از مجموع آراء اصفهانی ها 
را کسب کردند. مسعود پزشکیان ۳۸.۳۵ درصد و سعید جلیلی ۵۸.9۸ درصد از رأی مردم استان 
اصفهان را به خود اختصاص دادند کل آراء مأخوذه یک میلیون و ۸۳۵هزار و ۴۵9 رأی بوده که از این 

تعداد یک میلیون و 7۸۳ هزار و ۸9۸ رأی صحیح اعلام شده است.

مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان اصفهان خبرداد

تجهیز 7 مرکز توانبخشی هلال احمر   استان
7 مرکز توانبخشی هلال احمر استان اصفهان تجهیز شد. به گزارش خبرگزاری صداوسیما،  مدیرعامل 
جمعیت هلال احمر  اســتان اصفهان گفــت: با ۱۵0 میلیارد ریــال هزینه، تجهیــزات فیزیوتراپی، 
گفتاردرمانی، پروتز و اُرُتز )مجموع وســایل برای اصلاح وضعیت اندام یا عضو( و وســایل مرتبط با 
معلولان و بیماران در مراکز توانبخشی هلال احمر استان تهیه و توزیع شد. محمد نوید متقی افزود: 
تجهیز هرچه بیشتر مراکز و شعبه های توانبخشی سبب گسترش ارائه خدمات تخصصی و اختصاصی 
درمانی و توانبخشی به ویژه در مناطق کم برخوردار و محروم می شود. وی گفت: ارائه خدمات ارزان به 
بیماران و توانخواهان و پوشش شمار بیشتری از معلولان رویکرد ما در ارائه خدمات در مراکز توانبخشی 

و توسعه این خدمات است. 

قاتل جوان ۳۰ ساله اصفهانی دستگیر شد
رئیس پلیس آگاهی استان اصفهان گفت: فردی که یک جوان ۳0 ســاله را با ضربات چاقو به قتل 
رسانده بود، دستگیر شد. سرهنگ حســین تُرکیان گفت: در 9 تیر ماه  در پی وصول تماسی با مرکز 
فوریت های پلیسی ۱۱0 مبنی بر درگیری در یکی از تفرجگاه های شهر اصفهان بلافاصله عوامل انتظامی 
برای بررسی به محل اعزام شدند. افزود: با حضور مأموران در محل مشخص شد طی درگیری چند 
جوان با یکدیگر یکی از آنها با ضربات چاقو به قتل رسیده و قاتل از محل متواری شده، تیمی از مأموران 
اداره مبارزه با جرایم جنایی و اکیپ بررسی صحنه جرم پلیس آگاهی استان رسیدگی به موضوع را 
در دستور کار قرار دادند. پس از ۴ روز کاراگاهان مخفیگاه قاتل را در یکی از دامداری های شهر اصفهان 
شناسایی و در عملیاتی ضربتی وی را دستگیر کردند. وی افزود:متهم در تحقیقات اولیه به قتل جوان 
۳0 ساله به علت مشــاجره و درگیری لفظی اقرار کرد که پس از تشکیل پرونده برای انجام اقدامات 

قانونی به مرجع قضایی تحویل داده شد.

رئیس مرکز اطلاعات و کنترل ترافیک پلیس راهور فراجا تأکید کرد:

تردد خودرو و موتور از بین دسته ها، ممنوع

رئیس مرکز اطلاعات و کنترل ترافیک پلیس راهــور فراجا گفت: تردد 
خودروها و موتورســیکلت ها از بین دســته های عزاداری ممنوع است. 
سرهنگ احمد شــیرانی، رئیس مرکز اطلاعات و کنترل ترافیک پلیس 
راهور فراجا در گفت وگو بــا »مهر «گفت: پلیس راهور ضمن تســلیت 
فرا رسیدن ایام عزاداری حضرت سید الشــهدا )ع( به هموطنان عزیز، 
تسهیلات ویژه ای را برای تســهیل تردد در ایام محرم و همچنین ارتقای 
ایمنی هیئت های عزاداری اتخاذ کرده است. وی افزود: مأموران پلیس 
راهور در زمان برگزاری مراسم در کنار دسته های عزاداری و هیئت ها و تکایا 
و همچنین محل های پر تجمع عزاداری مستقر خواهند بود و در چند روز 
اخیر هماهنگی ها و آموزش های لازم با اکثر هیئت ها و تکایا انجام شده 
و توصیه های ترافیکی لازم به متولیان آنان ارائه شــده است. سرهنگ 
شــیرانی گفت: با توجه به حضور گســترده عموم مردم در مراسم های 
مذهبی هیئت ها، حسینیه ها، مساجد و تکایا و برپایی تکیه های عزاداری 
و چادرهای توزیع نذری لازم اســت به منظور رعایت ایمنی و پیشگیری 
از هرگونه حادثه ترافیکی و حفظ نظم تردد در معابــر موارد ذیل رعایت 
شود. رئیس مرکز اطلاعات و کنترل ترافیک پلیس راهور فراجا بیان کرد: 
ایستگاه های صلواتی نباید در نزدیکی تقاطع ها و میادین اصلی دایر شود 
و هنگام نصب داربست ها و ایجاد ایستگاه های صلواتی در محل مناسب 
به گونه ای اقدام شود که با کمترین اشغال سطح پیاده راه ها و سواره روها، 

مشــکلات ترافیکی برای تردد عابران )عزاداران( و وسایل نقلیه عبوری 
ایجاد نشــود. وی گفت: برای جانمایی ایستگاه های صلواتی دقت لازم 
انجام شــود تا هرگونه احتمال ایجاد ترافیک یا احتمال برخورد وسایل 
نقلیه وجود نداشته باشد. سرهنگ شیرانی افزود: هنگام پخش نذورات 
به نحوی اقدام شــود که از ایجاد گره های ترافیکی جلوگیری شود و به 
مأموریت خودروهای امدادی نیز خللی وارد نشود. وی ادامه داد: از نصب 
هرگونه بنر، پارچه نوشته و مشابه آن،که موجب پوشش تابلوها، چراغ ها 
و دیگر علائم راهنمایی و رانندگی می شود جداً خودداری شود. رئیس مرکز 
اطلاعات و کنترل ترافیک پلیس راهور فراجا بیان کرد: متولیان هیئت ها 
و دستجات عزاداری باید با به کارگیری نیروهای داوطلب مردمی همیار 
پلیس مجهز به جلیقه و علائم شب نما در قسمت جلو و انتهای کاروان های 
عزاداری علاوه بر ایجاد ایمنی بیشــتر عزاداران، نسبت به جلوگیری از 
تداخل با خودروهای عبوری اقدام کنند. وی ادامه داد: برابر مفاد آیین نامه 
راهور عبور و تردد خودروها و موتورسیکلت ها از بین دستجات و جمعیت 
ممنوع است؛ بنابراین، رانندگان به منظور پیشگیری از هرگونه حادثه با 
فاصله مناسب از دستجات عزاداری حرکت کنند. سرهنگ شیرانی افزود: 
در حرکت کاروان های عزاداری پیش بینی ســهم مسیر تردد خودروها 
انجام شود و خصوصاً همکاری لازم برای تردد سریع و بدون توقف وسایل 

نقلیه امدادی انتظامی به عمل آید.

اخبار جامعه

رئیس اداره استعدادهای درخشان و دانش پژوهان 
جوان آموزش و پرورش استان اصفهان گفت: تمام 
مدارس سمپاد اصفهان از ســال ۱۴0۱ دارای مبلغ 
طرح روشنا بوده است. به گزارش »ایمنا«، احسان 
صنعتکار در جمــع خبرنگاران با اشــاره به مدارس 
سمپاد اصفهان دارای مُبلغ طرح »روشنا« هستند، 
اظهار کرد: طرح روشــنا، در راستای طرح امین؛ اما 
ویژه مدارس اســتعدادهای درخشــان است. وی 
افزود: ســمپاد اســتان اصفهان طی تعامل بسیار 

مطلوب و ســازنده با معاونت تبلیغ مرکز مدیریت 
حوزه علمیه استان اصفهان به یک الگوی مؤثر برای 

تمام کشور تبدیل شد.
رئیس اداره استعدادهای درخشان و دانش پژوهان 
جوان اداره کل آموزش و پرورش اســتان اصفهان 
ادامه داد: از سال ۱۴0۱ تاکنون با پیگیری های صورت 
گرفته، تمام مدارس ســمپاد اصفهان دارای مبلغ 
طرح روشــنا بوده است که بسیار ســعی شده این 
مبلغان از فارغ التحصیلان خود این مدارس باشند.

وی پیرامون اجرای طرح های مناسب به ویژه طرح 
در جســتجوی »گنج« در مدارس اســتعدادهای 
درخشان استان اصفهان که مورد استقبال بسیاری 
از دانش آموزان و اولیای آنها بوده است، خاطرنشان 

کرد: برگزاری نخستین اعتکاف سمپاد و تداوم آن از 
مهم ترین برنامه های تربیتی این طرح بوده است که 
در افق برنامه ریزی آن مقرر شده این اعتکاف محل 
قرار سالانه دانش آموزان و فارغ التحصیلان مدارس 

استعدادهای درخشان باشد.
شایان ذکر اســت که طرح تربیتی روشنا )حضور 
روحانی مجرب و مهذب در مدارس اســتعدادهای 
درخشــان( این طرح با همــکاری معاونت تبلیغ 
حوزه های علمیه در استان ها و ســازمان تبلیغات 
اسلامی از ســال تحصیلی 9۱-90تاکنون به منظور 
بصیرت بخشــی و مصونیت آفرینی در زمینه های 
گوناگون اخلاقی، اجتماعی، فرهنگی و سیاســی 

اجرا شده است.

 فارغ التحصیلان مدارس سمپاد اصفهان 
مبلغ روشنا در کشور هستند

هشدار! اگر پلنگ در 
اصفهان دیدید به سرعت 

با ۱۵۴۰ تماس بگیرید
مدیرکل ستاد مدیریت بحران استانداری 
اصفهان از مشاهده شدن یک قلاده پلنگ 
خبر داد و گفت: این پلنگ در شرق اصفهان 
و مشخصاً در مناطق اطراف زیار مشاهده 

شده است.

برنامه ریزی برای رسیدن به دپوی ۳ ماهه شیرخشک یارانه ای 
در استان ها

مدیرکل امور فرآورده های طبیعی، سنتی و مکمل سازمان غذا و دارو با اشاره به اینکه در حال حاضر 
تمام شرکت های پخش در اســتان ها دپوی دو ماهه شیرخشــک های یارانه ای را موجود دارند، 
گفت: با هماهنگی تمامی معاونت های 
غذا و دارو این دپو تا ســه ماه افزایش 
پیدا می کند. علیرضا رستمی اظهار کرد: 
وضعیت ذخیره شیرخشک یارانه ای در 
کشور مناسب اســت و بنابر محاسبات 
اداره کل طبیعی، ســنتی و مکمل، نباید 
در هیچ نقطه از کشــور با کمبود در حوزه 
شیر خشک های یارانه ای مواجه باشیم، 
علاوه بر این، موجودی این شیرخشک ها 
به اندازه دو ماه در شرکت های پخش دپو 
شده اســت. وی افزود: مکاتباتی با معاونت های غذا و داروی سراسر کشور صورت گرفته است و 
با توجه به تولید مناسب شیرخشک توســط تولیدکنندگان، در صورتی که میزان دپوی شیرخشک 
معاونتی به کمتر از دو ماه رسید، مراتب به سازمان غذا و دارو اعلام و اقدامات لازم در جهت تأمین 
آن انجام شود. مدیرکل امور فرآورده های طبیعی، سنتی و مکمل سازمان غذا و دارو با بیان اینکه در 
تلاش هستیم تا میزان دپوی شیرخشک یارانه ای دو ماهه را افزایش دهیم، عنوان کرد: با همکاری 
معاونت های غذا و داروی سراســر کشــور در صورت آمادگی انبار آنها، دپوی یک ماهه دیگر نیز به 

این میزان اضافه خواهد شد و به این ترتیب میزان دپوی شیرخشک به سه ماه افزایش می یابد.

تلاش برای ایجاد ۸۰ رشته مهارتی برای دانش آموزان 
استثنایی

رئیس سازمان آموزش و پرورش استثنایی از هدف گذاری ایجاد ۸0 رشته مهارتی در این سازمان 
خبر داد. به گزارش »مهر«، حجت ا... الماسی در آیین افتتاح پایگاه های تابستانی اوقات فراغت 
دانش آموزان با نیازهای ویژه گفت: دانش آموزان بــا نیازهای ویژه، دریایی از توانایی و قدرت الهی 
هســتند که گرچه در یک بخش دارای محدودیت هستند اما نســبت به افرادی که دارای توانایی 
ظاهری هستند و فاقد معلولیت اند نیز تواناترند و اثبات کرده اند که محدودیت مانع پیشرفت آنان 
در عرصه های مختلف علمی، ورزشی، فرهنگی و هنری نمی شــود. وی گفت: تلاش می کنیم هر 
برنامه آموزشی، پرورشی، تربیتی و مهارتی که برای دانش آموزان عادی پیش بینی می شود برای 
دانش آموزان با نیازهای ویژه هم در نظر گرفته شود که مصداق بارز آن را امروز با افتتاح پایگاه های 
غنی سازی اوقات فراغت و برگزاری مســابقات قرآن، عترت و نماز دانش آموزان با نیازهای ویژه 
شاهد هستیم. الماسی خاطرنشان کرد: در راستای تفاهم نامه سازمان آموزش وپرورش استثنایی 
کشور با سازمان فنی حرفه ای، این دانش آموزان بر اساس استانداردهای مهارتی سازمان آموزش 
می بینند، ارزشیابی می شوند و مدارک معتبر فنی وحرفه ای را دریافت می کنند و می توانند پس از 
فارغ التحصیلی به خودکفایی اقتصادی و اجتماعی برسند. وی با اشاره به اینکه تربیت حرفه ای و 
مهارتی ریلی است که باید تقویت شود، افزود: دغدغه بسیاری از خانواده ها آینده شغلی فرزندانشان 
است از این رو درصدد توسعه تعداد مدارس کاردانش خاص برآمدیم و تعداد رشته های مهارتی را از 
۳۶ رشته به ۳۸ رشته افزایش دادیم. همچنین در حال مطالعه و برنامه ریزی برای توسعه رشته ها با 
مشارکت سازمان فنی وحرفه ای هستیم که تاکنون بر روی ۸0 رشته مهارتی هدف گذاری شده است 
که متناسب با شرایط و ویژگی های استان ها دانش آموزان با نیازهای ویژه نیز بتوانند به توانایی لازم 

در آن رشته مهارتی برسند و مدرک معتبر را دریافت کنند.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

افزایش تخلفات حادثه ساز 
در معابر شهری اصفهان

رئیــس پلیــس راهنمایــی و رانندگــی 
فرماندهــی انتظامــی اســتان اصفهان از 
افزایش تخلفات حادثه ساز توسط رانندگان 
در معابر شــهری اســتان طی مدت دو ماه 

گذشته خبر داد.
به گــزارش »ایمنــا«، علــی اصغــر زارع 
اظهارکرد: آمارها و یافته های دســت آمده 
توسط کارشناسان پلیس نشان می دهد که 
میزان ارتکاب تخلفات حادثه ساز در معابر 
درون شهری استان نسبت به مدت مشابه 

سل قبل رشد قابل تأملی داشته است.
وی افزود: ســبقت غیرمجاز با ۵2 درصد، 
سرعت غیرمجاز با 22 درصد، تجاوز به چپ 
۱۳ درصد و عبــور از چراغ قرمــز با ۴ درصد 
بیشــترین تخلفاتــی بودند کــه در دو ماه 
گذشــته از ســوی رانندگان معابر شــهری 

استان به ثبت رسیده است.
رئیس پلیــس راهور فرماندهــی انتظامی 
اســتان اصفهان با بیــان اینکــه تخلفات 
حادثه ســاز از مهم تریــن عوامــل در بروز 
تصادفات و خســارت های جانــی و مالی 
هستند، اظهار کرد: اقدامات جدی و فوری 
برای مقابله با رانندگان متخلف در نظر گرفته 
شده است و متخلفان به سرعت شناسایی 

و جریمه خواهند شد.
وی تصریح کرد: با راه اندازی مرکز هوشمند 
کنترل ترافیک ســتاد پلیس راهور استان 
اصفهان رانندگان متخلف در رصد هوشمندانه 
این پلیس قــرار گرفته اســت و بلافاصله 
شناسایی، احضار و وســیله نقلیه آنها راهی 

پارکینگ خواهد شد.
زارع خاطرنشان کرد: در مواردی که راننده ای 
مرتکب دو تخلف حادثه ســاز شود وسیله 
نقلیه او برای مدت 72 ساعت توقیف خواهد 
شــد و در صورتی که تخلفات حادثه ســاز 
رانندگان به صورت تکی باشــد وسیله نقلیه 
شــخص خاطی در محل متوقف می شود و 
پس از توقیف ساعتی، اعمال قانون و پس 
از دریافت آموزش های لازم شخص راننده 

می تواند به مسیر خود ادامه دهد.

مدیر کل آموزش و پرورش استان اصفهان گفت: دانشگاه فرهنگیان به لحاظ کمی در ســال پیش رو بیش از ۳0 هزارنفری خواهد شد. به گزارش »مهر«، محمدرضا 
ابراهیمی در گردهمایی عوامل اجرایی ارزیابی آزمون استخدام آموزگاری سال ۱۴0۳، اظهار کرد: در آموزش و پرورش اساس و پایه تمامی کارها نیروی انسانی است و 
سازمان و نهاد در صورت در اختیار داشتن نیروی کارآمد، وظیفه خود را به خوبی انجام می دهد. در آموزش و پرورش انسان ساخته می شود و اگر به خوبی انجام وظیفه 
نشود انسان از مسیر انسانیت خارج می شود و اگر یک انسان از این مسیر خارج شود تا زمانی که زنده است می تواند دیگران را نیز به سرنوشت خود دچار کند و تا نسل ها 
این اتفاق تکرار می شود. وی گفت: ورود به آموزش و پرورش باید مهم ترین، سخت ترین و متعالی ترین ورود باشد و انسان هایی جذب شوند که بتوانند انسان سازی 
کنند چراکه آموزش و پرورش کارخانه انسان سازی است. وی افزود: دانشگاه فرهنگیان به لحاظ کمی در سال گذشته ۳0 هزارنفری و سال پیشرو بیش از ۳0 هزارنفری 
خواهد شد و در استان اصفهان در سال جاری نیز همانند سال گذشته 2700 دانشجو معلم خواهیم داشت تا ذخیره نیروی انسانی آموزش و پرورش تکمیل شود. ابراهیمی 
یادآور شد: اهتمامی که به موضوع ارزیابی وجود داشت با وجود چالش های سخت افزاری و زمان بر بودن فرایند ارزیابی آزمون استخدامی آموزگاری قابل تقدیر است و 

این موضوع با بالاترین ارزیابی در سراسر کشور در اصفهان انجام شد و بیش از 20 درصد ارزیابی های کل کشور در استان اصفهان رقم خورد.

ظرفیت دانشگاه فرهنگیان اصفهان ۳۰ هزار نفری خواهد شد

۶ وسیله شهربازی در اصفهان 
پلمب شد

کارشناس تجهیزات شــهربازی و مراکز تفریحی اداره 
کل استاندارد استان اصفهان از پلمب ۶ وسیله و تجهیز 
شهربازی در کلانشهر اصفهان به دلیل نداشتن تأییدیه 
در سه ماه نخست امسال خبر داد. حسین پوری رحیم 
در گفت و گو بــا »ایرنا« افزود: ایــن تجهیزات، تأییدیه 
اولیه استاندارد نداشتند یا تاریخ بازرسی آنها تمام شده 
و مالکان برای تمدیــد اقدام نکرده بودنــد. وی افزود: 
۱۶ اخطاریه حقوقی نیز برای تجهیزات خانه های بازی، 
شهربازی ها و مراکز تفریحی در سه ماه نخست امسال 
در اســتان اصفهان صادر شــد که ۱0 اخطاریه مربوط به 
خانه های بازی اســت. پوری رحیم خاطرنشــان کرد: 
واحدهایی کــه اخطاریه اســتاندارد دریافت کردند باید 
تا پایان تیر ماه برای رفع معایــب موجود اقدام کنند در 
غیر این صورت تجهیز آنها پلمب می شــود. وی با تأکید 
بر اینکه بازرسی از شهربازی ها و مراکز تفریحی استان 
اصفهان در تابستان نیز با جدیت پیگیری می شود، گفت: 
شهربازی ها باید گواهی تأییدیه استاندارد تجهیزات را در 
ورودی مراکز خود نصب کننــد تا برای مردم قابل رؤیت 
باشد. این کارشناس افزود: برخی از محوطه های بازی 
کودکان در بوستان های اصفهان نیز برای تمدید تأییدیه 
یا اخذ مجوز استاندارد تجهیزات جدید اقدام نکرده اند 
که لازم است شهرداری در این زمینه به طور جدی اقدام 
کند. کارشناس تجهیزات شــهربازی و مراکز تفریحی 
اداره کل اســتاندارد اصفهان گفت: خانه هــای بازی در 
ســال های اخیر در برخی از شــهرها مانند اصفهان به 
طور گسترده ایجاد شده اند و باید برای ساماندهی آنها 
تدابیری اتخاذ شــود. پوری رحیم با بیان اینکه برخی از 
وسایل بازی موجود در خانه های بازی و مهدهای کودک 
مانند ترامپولین، سازه های بادی و استخر توپ مشمول 
استاندارد اجباری اســت، افزود: متصدیان واحدهای 
مذکور باید برای اخذ مجوز تأییدیه اســتاندارد این قبیل 
تجهیــزات اقدام کنند. وی گفت: 2 مســئله کــه درباره 
خانه های بازی و مهدهای کودک وجود دارد این اســت 
که برخی از تجهیزات بازی را از تولیدکنندگان استاندارد 
تهیه نمی کنند و دوم اینکه مباحث استاندارد در نصب و 

جاگذاری برخی از وسایل بازی رعایت نمی شود.



اسطوره بسکتبال معتقد است که رده های پایه این رشته به تورنمنت های بین المللی بیشتری نیاز دارد. به گزارش »ایسنا«، حامد حدادی در حاشیه دیدار تیم 
بسکتبال زیر ۱۸ سال ایران و روسیه در نخستین روز مسابقات بین المللی کاله کاپ، اظهار کرد: این رقابت ها یک فرصت خوب بود تا جوان بسکتبال ایران در یک 
مسابقات خوب محک بخورد. بچه های ما مستعدند اما نیاز به کار و مسابقه های بین المللی بیشتری دارند. باید بازی های تدارکاتی و بین المللی بیشتری داشته 
باشیم تا بسکتبال ما رشد کند. او افزود: متأسفانه پشتوانه سازی در بسکتبال ایران و کلًا در ورزش ما آنطور که باید نیست. سرمایه گذاری لازم وجود ندارد و باید 
زمان و وقت بیشتری گذاشت تا بازیکنان آبدیده شوند. کاپیتان سابق تیم ملی بسکتبال ایران تصریح کرد: بسکتبال باید در آموزشگاه ها و مدارس جدی گرفته 
شود تا مثل گذشته بسکتبال خوبی را شاهد باشیم؛ چرا که نفراتی چون خود من و سایر بازیکنان نسل طلایی از درون مسابقات آموزشگاهی کشف شدیم. او تأکید 
کرد: بسکتبال ایران در حال پوست اندازی است و همان طور که روز خداحافظی ام گفتم، باید صبور باشیم. تیم ملی از لیگ قوی می آید و برنامه ریزی مناسبی 
لازم است تا باز هم شاهد روزهای خوب برای بسکتبال ایران باشیم. حدادی درباره تأثیر حضور بازیکنان خارجی در لیگ ایران نیز گفت:  حضور بازیکنان خارجی 
به ارتقای لیگ کمک می کند و در فصل گذشته شاهد حضور بازیکنان بهتری نسبت به دوره های قبل بودیم. اما جا دارد که بازیکنان سطح بالاتری را در لیگ داشته 
باشیم. وی درباره نپذیرفتن مسئولیت سرمربیگری تیم ملی از ســوی مربیان ایرانی نیز گفت: حضور سرمربیان ایرانی ربطی به تمایل یا عدم تمایل آنها ندارد، 

گزینه های خارجی هم بررسی می شوند و امیدواریم یک مربی خوب بیاید و سکان هدایت تیم را در دست بگیرد. بهترین گزینه باید انتخاب شود تا رشد کنیم.

حدادی: بسکتبال ایران در حال پوست اندازی است

دوشنبه ۱۸ تیر ۱۴۰۳ / ۲ محرم ۱۴۴۶ / ۸ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۲۶

شگفتی بزرگ کوپا آمه ریکا: برزیل حذف شد!
 تیم ملی فوتبال برزیل در چارچوب مسابقات مرحله یک چهارم نهایی رقابت های کوپا آمه ریکای ۲۰۲۴ 
با شکست در مصاف با تیم ملی اروگوئه در ضربات پنالتی از صعود به مرحله نیمه نهایی این تورنمنت 
بازماند.  به گزارش »ورزش سه«، دو تیم در طول ۹۰ دقیقه وقت قانونی بازی تلاش زیادی برای باز 
کردن دروازه یکدیگر داشتند اما در این کار موفق نبودند. این در حالی بود که اروگوئه از دقیقه ۷۴ هم 
بازی را به دلیل اخراج بازیکنش ۱۰ نفره ادامه داد. همین باعث شد که این دیدار در نهایت به ضربات 
پنالتی کشیده شود. فدریکو والورده اولین پنالتی را گل کرد اما ادر میلیتائو در این امر موفق نبود و پنالتی 
اول برزیل توسط دروازه بان مهار شد. در ادامه پنالتی سوم هم توسط داگلاس لوئیز به بیرون زده شد 
اما آلیسون پنالتی چهارم اروگوئه را مهار کرد که کافی نبود و برزیل با قبول شکست ۲-۴ در ضربات 
پنالتی از گردونه این مسابقات حذف شد. وینیسیوس که به دلیل دو کارته شدن در این بازی حساس 
غایب بود و البته دیگر ستاره های این تیم حالا باید حسرت قهرمانی در کوپا آمه ریکا را داشته باشند و 

شاید کار تیم ملی آرژانتین برای دفاع از عنوان قهرمانی بیش از پیش آسان شد. 

خرید جالب النصر: شاید په په کنار  رونالدو
په په، مدافع باتجربه تیم ملی پرتغال، یکی از بازیکنانی اســت که ممکن است در تابستان جاری به 
لیگ عربستان منتقل شود. به گزارش »ورزش سه«، رودی گالتی، روزنامه نگار ایتالیایی حوزه نقل 
و انتقالات، در حســاب کاربری خود در توییتر اعلام کرد که عربستانی ها پس از پایان مسابقات یورو 
۲۰۲۴ با په په جلسه خواهند گذاشت. این روزنامه نگار ایتالیایی مدعی شد که طرف عربستانی قرار 
است پیشنهاداتی را برای پیوستن په په به لیگ عربســتان در تابستان امسال به او توضیح بدهد. او 
توضیح داد که په په ۴۱ ساله هنوز در مورد آینده خود تصمیمی نگرفته است و می خواهد پس از جدایی 
از پورتو و قبل از تصمیم گیری نهایی، همه گزینه های ممکن را ارزیابی کند. این در حالی است که په په 
دوست صمیمی کریســتیانو رونالدو، کاپیتان تیم النصر عربستان است و این موضوع ممکن است 

روی تصمیم او تأثیر داشته باشد.

درد بارسلونا تمامی ندارد!
رونالد آروخو، بهترین مدافع بارسلونا »دومین قربانی کاتالان ها« در ایام فیفا دی شد تا هانسی فلیک 
را نگران کند. به گزارش »فارس«، آروخو در فصل ۲۰۲3-۲۰۲۴ در ترکیب بارسلونا خوش درخشید 
تا لقب بهترین مدافع آبی-اناری ها را  از آن خود کند. آروخو بامداد یکشنبه در بازی تیم ملی اروگوئه 
مقابل برزیل به شدت مصدوم شد و با چشمانی گریان زمین بازی را در دقیقه 3۰ ترک کرد. نشریه 
موندو می نویسد که درد بارسلونا با مصدومیت آروخو دوچندان شد چون هنوز درد مصدومیت پدری 
در بازی اسپانیا با آلمان التیام نبخشیده بود که دومین قربانی از راه رسید. بر اساس گزارش نشریه 
اسپورت، درد شدیدی که آروخو هنگام ترک زمین می کشید و اشک هایی که می ریخت نشان دهنده 

مصدومیت شدید و پارگی عضله پایش است.

ستاره یوونتوس، منچستر یونایتد را ناامید کرد
»گلیسون برمر«، مدافع برزیلی یوونتوس، علی رغم اینکه مورد توجه باشگاه منچستر یونایتد قرار 
گرفته بود، جدایی از این تیم در تابستان امســال را رد کرد. به گزارش »ورزش سه«، شیاطین سرخ 
مدتی است که به دنبال جذب این مدافع می باشند، اما خود او تأکید کرده که قصد ترک غول سری 
A را ندارد. برمر همچنین از سرمربی جدید باشگاه، تیاگو موتا، که بعد از جدایی از بولونیا هدایت تیم 
را بر عهده خواهد گرفت، تمجید کرد. این بازیکن ۲۷ ساله در گفتگو با »آ.اس« در مورد احتمال انتقال 
به اولدترافورد گفت: »من در یک باشگاه رده بالا هستم، من در یوونتوس هستم. ما فصل بعد کارهای 

بزرگی انجام خواهیم داد، تیاگو موتا یک مربی عالی و انتخابی بسیار خوب است.«

میان طلوع تا غروب ستاره های ما و آنها، تفاوت از زمین تا آسمان است

به بهانه درخشش ستاره 16 ساله در آسمان یورو 2024
ستاره ۱6 ســاله اسپانیا یکشــنبه هفته  مرضیه غفاریان
آینده چه موفق شود درست یک روز بعد 
از فوت کردن شمع تولد ۱۷ ســالگی خود جام قهرمانی یورو ۲۰۲۴ را 
بالای سر ببرد و چه با حذف اسپانیا در نیمه نهایی این بازی ها پایش 
به فینال نرسد، چندان فرقی نخواهد کرد، نام »لامین یامال« در تاریخ 
یورو و در ذهن فوتبالدوستان به عنوان یکی از ستاره های هفدهمین 
دوره از رقابت های فوتبال جام ملت های اروپا حک شد؛ بازیکنی که 
همزمان با گذراندن کلاس درس مدرسه اش در بالاترین سطح کلاس 

فوتبال این قاره سبز شرکت کرده است.
این بچه مدرسه ای ماتادورها در یورو ۲۰۲۴ رکوردهای متعددی را هم 
شکسته است. پدیده ۱6 ساله بارسا نه به اسطوره سابق رئال رحم کرد 
نه به اعجوبه این روزهای »کهکشانی ها«. یامال که با حضور ثابت در 
ترکیب اسپانیا در جام ملت های اروپا جوان ترین بازیکن تاریخ یورو 
شناخته شد، با صعود تیم ملی کشورش به مرحله یک هشتم نهایی 
و  با حضور در بازی برابر گرجســتان، در یک شــب در آلمان 3 رکورد 
را از آن خود کرد. او با ۱6 ســال و 353 روز ســن موفق شد به رکورد 
جوان ترین بازیکنی که در مرحله حذفی یورو حضور داشــته، برسد؛ 
در حالی که رکورد قبلی در اختیار جود بلینگام، در دوره قبلی بازی ها 
بود. ستاره ۲۰ساله مادریدی ها در یورو ۲۰۲۰ که در سال ۲۰۲۱ برگزار 
شد، با ۱۸سال و ۴ روز در ترکیب تیم ملی انگستان مقابل اوکراین به 
میدان رفته بود. لامین در بازی با گرجستان علاوه بر شکستن رکورد 
اعجوبه رئال، به رکورد تاریخی زین الدین زیدان هم رســید! ستاره 
۱6 ساله کاتالان ها در جریان آتش بازی ماتادورها در آن شب با ثبت 
۷ شــوت و ایجاد 6 موقعیت گل موفق به شکستن دستاورد اسطوره 
سابق رئال شد؛ زیدان در سال ۲۰۰۴  و در جریان بازی فرانسه مقابل 
سه شیرها توانسته بود با 6 شــوت و 6 ایجاد موقعیت گل این رکورد 

را به نام خود بزند. 
اما این پایان رکوردزنی های یامال نبود. او رکورد ابرستاره پرتغالی ها 
در یورو را هم شکست. یامال جمعه شب در بازی اسپانیا مقابل ژرمن 
ها با پاس گلی که در دقیقه 5۱ به دنی اولمو داد علاوه بر اینکه نقش 
پررنگی در حذف آلمان میزبان از یورو ایفا کرد به دومین بازیکن زیر 
۲۰ سال تاریخ جام ملت های اروپا تبدیل شد که در ساختن بیش از 
۲ گل در این رقابت ها تأثیر مســتقیم داشته است. او در 3۲۷ دقیقه 
حضورش در یورو ۲۰۲۴ موفق به ثبت 3 پاس گل شده است در حالی 
که پیش از او عنوان تنها بازیکن زیر ۲۰ ســال که رکورد ثبت بیش از 
۲ پاس گل در این رقابت ها را داشت را رونالدو در یورو ۲۰۰۴  به خود 

اختصاص داده بود؛ یعنی ۲۰ سال پیش و زمانی که هنوز پدیده ای به 
نام یامال نه تنها پا به دنیای فوتبال نگذاشته بود بلکه هنوز چشمانش 

را به روی دنیا هم باز نکرده بود.  
اما حالا لامین یامال، پدیده ۱6 ساله اســپانیا نه تنها با درخشش در 
رقابت های یورو ۲۰۲۴، نام خود را در تاریخ این مسابقات ماندگار کرده 
بلکه یکی یکی رکوردهای اســطوره های فوتبال را درو کرده و پیش 
می رود. اگر لامین یامال در بازی فردا شــب تیمش در برابر فرانسه 
موفق به گشودن سنگر خروس ها هم بشــود می تواند 5 روز پیش 
از پا گذاشــتن به هفدهمین ســال زندگی اش، نام خود را به عنوان 
جوان ترین گلزن یورو در تاریخ این رقابت ها ثبت کند. این رکورد فعلًا 
در اختیار »یوهان وونلانتن« است که در یورو ۲۰۰۴ با ۱۸ سال و ۱۴۱ 

روز موفق به گلزنی برای تیم ملی سوئیس شد.
با این حــال، چه پای لامین یامــال در بازی فردا شــب در مرحله 
نیمه نهایی یورور ۲۰۲۴ به گلزنی باز شــود چه نشود، چه ماتادورها 
با شکست فرانسه به فینال این رقابت ها راه پیدا کنند یا با مغلوب 

شــدن در برابر خروس ها به اســپانیا برگردند و چه اســپانیا فاتح 
هفدهمین جام طلای یورو شود یا نه، تاریخ فراموش نخواهد کرد که 
چطور یک بچه مدرسه ای پیش از فوت کردن شمع ۱۷ سالگی خود 
توانست با درخشش در این تورنمنت فوتبالی با شکستن رکورد ستاره 
های آسمان جهان فوتبال نام خود را در نه تنها در تاریخ مسابقات جام 
ملت های اروپا بلکه در تاریخچه فوتبال دنیا جاودانه کند. بازیکنی که 
این روزها عکس نوزادی او در کنار لیونل مســی، ستاره سابق بارسا 
دست به دست می شود و بدون شک هیچکس آن زمان فکر نمی کرد 
که روزی مدیران این باشگاه اسپانیایی در حالی که جدایی ابرستاره 
آرژانتینی خود را به فراموشــی ســپرده اند روی پدیده ۱6 ساله خود 

برچسب غیرقابل فروش بزنند. 
به راستی که امیر قلعه نویی راست می گوید این روزها در فوتبال سن 
فقط »یک عدد« است؛ منتها این عدد در فوتبال ایران و شاید به باور 
ضرب المثل »دود از کنده بلند می شود« هرچه بالاتر برود ارزش پیدا 
می کند اما در فوتبال دنیا هرچه کمتر باشــد،گرانبها اســت! در ایران 
کم نداشته و نداریم بازیکن هایی که همچون یامال در سنین پایین 
در فوتبال حرفه ای خودی نشان داده اند، شــاید نه به اندازه پدیده 
۱6 ســاله اســپانیا اما در حد و اندازه های حضور در ترکیب تیم ملی 
ایران بوده اند. با این تفاوت که یا سکانداران فوتبال در این مرزو بوم 
همچون سرمربیان روز فوتبال دنیا به این بازیکن ها میدان نداده اند 
تا شاهد درخشش بیشتر آنها در آسمان فوتبال ایران باشیم یا اینکه 

خود آنها قدر خود را ندانسته و همچون 
یامال دور از هیاهوی حواشی فوتبال 
به بازی و حضور پرتلاش در تمرینات 
نپرداخته اند و به مرور خاموش شده 
طوری  اند 

کــه این 
خیلــی  روزهــا 

که خوش شــانس 
گاه  فقــط  باشــند 

گاهی نامــی از آنها 
در گوشــه خاطر 
ن  ســتا و لد تبا فو

این سرزمین متبادر 
می شــود؛ بازیکنانی چون 
مجاهــد خذیــراوی، رضا 
حقیقــی، پیــام صادقیان، 
آرش افشــین یــا مهــرداد 
پــولادی. راســتی چــه خبر از 
مهندس محبــوب پرسپولیســی 
ها؟ بازیکنی که بــا پیراهن ذوب آهن 
اصفهان در ۱6 ســالگی با گلی تماشایی 
در ورزشگاه آزادی ســنگر سرخپوشان 
پایتخــت را فروریخت امــا خیلی زود 
اسیر حواشــی شــد و این روزها  شاید 
حتــی بــا درخشــش  لامین یامــال در 
سن ۱6 ســالگی هم کمتر کســی در ایران 
 یادش باشــد که فوتبال این ســرزمین هم 
ستاره ای داشــت به نام محســن مسلمان 
که در همین ســن و ســال با درخشــش در 
جمع گاندوها نــام خود را به عنــوان یکی از 
جوان ترین بازیکنان تاریــخ لیگ حرفه ای 

ایران ثبت کرد!

خبر روز

مدافع پرسپولیسیِ سپاهان، استقلالی می شود؟!
رامین رضاییان در گفتگویی در واکنش به حضورش در استقلال نه تنها این موضوع را تکذیب نکرد 

بلکه با ابراز علاقه به تجربه کردن چالش، به نوعی شایعه آبی پوش شدن خود را پررنگ تر کرد!
به گزارش »فوتبال 36۰«، ستاره فصل گذشته سپاهان یکی از سوژه های مهم فصل نقل وانتقالات 
است. او که پس از قهرمانی با ســپاهان در جام حذفی تصمیم به جدایی از این تیم گرفته، هنوز 
با تیم جدیدی قرارداد امضا نکرده و گفته می شــود چند پیشــنهاد از تیم های داخلی و خارجی 
دارد. مدافع طلایی پوشــان که مهمان ویژه برنامه فوتبال 36۰ برای یورو ۲۰۲۴ بود درباره جدایی 
از ســپاهان پس از قهرمانی در جام حذفی گفت: »دوســت ندارم الان درباره اش صحبت کنم و 
دوست دارم زمان دیگری درباره اتفاقاتی صحبت کنم که برای تیم بزرگ سپاهان خوب نیست. 
تیمی که هواداران عاشقانه آن را دوست دارند و آنقدر بافرهنگ هستند که وقتی آن اتفاقات افتاد 
به تیم شان امید داشتند و ما را تنها نگذاشــتند و کنار ما آمدند. به نظرم هواداران سپاهان پس از 
اتفاقات بدی که افتاد مزد صبوری شان را گرفتند این اتفاقات برای هر تیم بزرگ دیگری رخ می 
داد شاکله اش را از دست می داد و ما لیاقت قهرمانی در جام حذفی را داشتیم و به همه هواداران 

تبریک می گویم.« 
مدافع پیشین پرســپولیس در خصوص تصمیم خود برای بازی در ایران یا خارج از ایران گفت: 
»من هنوز با جایی امضا نکرده ام و امیــدوارم اتفاقی بیفتد که با آرامش بازی کنم. من عاشــق 
چالش هستم و دوست دارم وارد چالش شوم.« رضاییان در پاسخ به سئوالی در خصوص حضور 
در استقلال گفت: »من با افتخار یک جنگجو هستم و دوست دارم جایی باشم که چالش باشد. 
سپاهان امسال قهرمان شــد واقعاً کیف کردم که بعد از ۱۱ سال توانستیم قهرمان شویم. همیشه 
هم یاد گرفتم با احترام و بدون حاشــیه کارم را کنم و امیدوارم یک اتفاق خوب برای من بیفتد. 

اتفاقی که دوست داشته باشم.«

آزمون در دوراهی ترکیه-ایتالیا
سردار آزمون مهاجم فصل گذشــته تیم فوتبال رم ایتالیا که از لورکوزن به طور قرضی در این تیم 
ایتالیایی حضور داشــت با پایان مهلت قراردادش با این تیم به دنبال حضور در باشگاه جدیدی 
اســت. پایگاه خبری »allcalcio« ایتالیا در خبری اعلام کرده است که این مهاجم ۲6 ساله به 
احتمال زیاد در فصل آینده به تیم فوتبال فنرباغچه که هدایتش را ژوزه مورینیو برعهده دارد خواهد 
پیوست. به گزارش »مهر«، این رسانه به این مسئله هم اشاره کرده است که آزمون فصل گذشته 
با برخی تیم های سری A صحبت کرده و احتمال دارد برای فصل آینده، او را در یکی از تیم های 
سری A ببینیم اما در هر صورت شانس حضورش در فنرباغچه را بیش از هر تیمی دانسته است.

گولسیانی، پادشاه گرجستانی هواداران پرسپولیس!
درخشش گرجستان در یورو ۲۰۲۴ که با اولین حضور و اولین صعود از مرحله گروهی همراه شد 
سبب شد تا توجه به بازیکنان این تیم در داخل و خارج کشور گرجستان بیشتر شود و حالا گئورگی 
گولسیانی که ستاره پرسپولیس در فصل گذشته بود و نقش بزرگی در یکی دیگر از قهرمانی های 

سرخپوشان داشت سوژه رسانه های گرجستانی شده است. 
به گزارش »ورزش ســه«، لیندا کیکولاشویلی همســر گئورگی گولســیانی به تازگی مصاحبه ای 
با دیلی پست داشــته و از او درباره شــرایط زندگی در ایران نیز سوال پرســیده شده است. لیندا 
کیکولاشویلی توضیح داده که همســرش در ایران به »پادشاه گرجستان« معروف است و ادامه 
می دهد: »آنها ابراز علاقه و عشق زیادی نسبت به گئورگی دارند. او چنان چهره ای قابل تشخیص و 
آنقدر دوست داشتنی که او را "پادشاه گرجستان" می نامند.« همسر مدافع گرجستانی پرسپولیس 
ادامه می دهد: »فرقی نمی کند برای شــام در خیابان یا هر جای دیگری برویم؛ همه می آیند، با 

گئورگی عکس می گیرند و به او می گویند که تو پادشاه گرجستانی ما هستی.«

مستطیل سبز

جنگ پرسپولیس و 
سپاهان برای جذب 

لیموچی
باشگاه های پرســپولیس و سپاهان رقابت 
جدی برای جذب ستاره ملی پوش آلومینیوم 

اراک دارند.
 به گزارش »ورزش سه«، نمایش درخشان 
مهدی لیموچی در آلومینیوم اراک کاری کرده 
تا او مورد توجه تمــام مدعیان لیگ برتر قرار 
بگیرد و در این بین، پرســپولیس و سپاهان 
جدی تر از سایر باشگاه ها به دنبال جذب این 
بازیکن هســتند و مذاکرات خــود را به طور 
فشــرده با ایرالکو دنبال می کننــد تا بتوانند 
رضایت نامه او را بگیرنــد و وارد مرحله عقد 

قرارداد شوند.
مهدی لیموچی که طی دو فصل اخیر شرایط 
خوبی زیر نظر سید مجتبی حسینی در پیکان 
و آلومینیوم اراک داشته، سال گذشته از جمع 
خودروســازان به ایرالکو اضافه شد و فصل 
درخشانی را سپری کرد تا حالا تبدیل به گزینه 
جدی پرسپولیس و ســپاهان شود و هر دو 

تیم هم امیدوار به جذب او هستند.
این بازیکن که پس از درخشش در لیگ برتر 
و جام حذفی به تیم ملی هم رســید و در دو 
اردوی اخیر هم حاضر بــوده، نیاز به رضایت 
باشــگاه و البته توافق و علاقه شخصی خود 
برای پیوستن به باشــگاه بعدی اش را دارد 
و به همین دلیل مرحلــه انتقال وی وارد فاز 

جدی تر نشده است.
باشگاه های پرسپولیس و سپاهان مکاتبات 
رسمی و شــفاهی خود را با آلومینیوم انجام 
داده اند و ســعی دارند رضایت این باشگاه را 
بگیرند و از ســوی دیگر، بــه توافق با مهدی 

لیموچی برسند و بتوانند او را جذب کنند.
تا این لحظــه هیچ کــدام از باشــگاه های 
پرسپولیس و ســپاهان نتوانستند رضایت 
باشــگاه آلومینیــوم را بگیرنــد، امــا گفته 
می شود طلایی پوشان با ارائه پیشنهاد بهتر 
و همچنین علاقه قبلی ژوزه مورایس و تأکید 
برای جــذب لیموچی، در تلاش هســتند تا 
هر طور شــده ســتاره اراکی ها را به اصفهان 

منتقل کنند.

فوتبال جهان

عکس خبر

 تقلب گلر  سه شیرها
گلر انگلیس در بازی با ســوئیس با 
مهار ضربه پنالتی زمینه ســاز صعود 
تیمش بــه نیمه نهایی یــورو۲۰۲۴ 
شد؛ اما راز مهار ضربه پنالتی آکانجی 
 در ایــن بــود کــه روی بطــری آب 
جردن پیکفورد نوشــته شــده بود 
بازیکنان ســوئیس توپ را به کدام 

سمت می زنند.

براســاس اعلام فدراســیون کشــتی روســیه، 
هیچ کدام از کشــتی گیران روس کــه دعوتنامه 
حضــور در المپیــک پاریــس ۲۰۲۴ را دریافت 

کرده اند، در این رویداد شرکت نخواهند کرد. 
به گزارش »ایرنــا«، کمیتــه بین المللی المپیک 
پس از آنکه در ابتدا ورزشکاران روس را از به دلیل 
حمله مسکو به اوکراین، از حضور در المپیک منع 
کرد، تصمیم گرفت تا اجازه دهد تعداد محدودی از 
آنها به عنوان ورزشکار بی طرف و با پرچم بی طرف 
در این رویداد حاضر شوند؛ با این حال، فدراسیون 

کشتی روسیه اعلام کرد که ۱۰ کشتی گیر این کشور 
که مجوز حضور در المپیک را کســب کرده اند، در 
اعتراض به کمیته بین المللی المپیک، بازی های 

امسال را تحریم کرده اند. 
فدراسیون کشتی روسیه در بیانیه ای نوشت: »ما 
با روند غیرحرفه ای که کمیته بین المللی المپیک 
در زمان تهیه فهرست ورزشــکاران واجد شرایط 
برای انتخاب ورزشــکاران مورد استفاده قرار داد، 
مخالف هســتیم و آن را قبول نداریم؛ این روند با 

هدف تضعیف اتحاد تیم ما صورت گرفت. 

در نتیجه، کمیتــه اجرای فدراســیون، مربیان و 
کشتی گیران به طور متفق القول تصمیم گرفتند تا 

در المپیک شرکت نکنند.« 
با این اوصاف مســیر کشــتی گیران ایران برای 
کســب موفقیت در بازی هــای المپیک پاریس 

هموار شد.

با تحریم المپیک از سوی فدراسیون کشتی روسیه؛

مسیر کشتی گیران ایران در پاریس هموار شد



دوشنبه ۱۸ تیر ۱۴۰۳ / ۲ محرم ۱۴۴۶ / ۸ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۲۶

توصیه اعضای شورا به رئیس جمهور جدید:

حواستان به اصفهان باشد
صدوچهلمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان روز گذشته با تسلیت ماه 
محرم، تقدیر از مشــارکت مردم در انتخابات و توصیه های اعضای شورای شهر به 
رئیس جمهور جدید درخصوص اصفهان برگزارشــد . مشروح صحبت های برخی 

اعضای شورا را در ادامه می خوانید:

در دولت چهاردهم نباید اخلالی در پروژه های انتقال آب به اصفهان ایجاد شود
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: دولت ســیزدهم زحمات زیادی به ویژه 
در زمینه پایداری آب زاینده رود کشــید و اقدامات خوبی برای پروژه های انتقال آب 
با هدف استفاده صنایع و جریان پایدار آب رودخانه انجام شد؛ بنابراین، انتظار ما از 
دولت جدید این است که در روند اجرای این پروژه ها اخلال ایجاد نشود. به گزارش 
»ایمنا«، محمد نورصالحی روز گذشته در نطق پیش از دستور صدوچهلمین جلسه 
علنی شورای اسلامی شهر اصفهان با تسلیت فرارسیدن ماه محرم اظهارکرد: شهرداری 
به مناسبت ورود به ماه محرم، شهر را سیاه پوش کرده است که جای تقدیر دارد. وی 
با تبریک به ملت بزرگ ایران به پاس حضور پرشــور در انتخابات ریاست جمهوری 
افزود: شاهد حماسه پرشکوهی بودیم؛ تبریک نخست را باید به ملت ایران گفت که 
به صورت دشمن شکن در انتخابات حضور پیدا کردند، امیدواریم این انتخاب برای 
نظام و کشور و مردم پرخیر و برکت باشد. رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: 
با مدیریت داهیانه رهبر معظم انقلاب، ایران در کمتر از ۵۰ روز یک انتخابات باشکوه را 
در کمال سلامت برگزار کرد و در این مدت هیچ اختلالی در نظم و امنیت کشور ایجاد 
نشد؛ در عین حال، رئیس جمهوری با گفتمان متفاوت از دولت مستقر انتخاب شد و 
این نمایشی کاملی از اقتدار، پایداری و صلابت یک نظام و آزاداندیشی و مردم سالاری 
کامل دینی است. وی با تبریک به رئیس جمهور منتخب بیان کرد: امیدواریم همانطور 
که در تبلیغات بیان کردند هدفشــان خدمت به مردم و اعتلای نظام و کشــور، رفع 
مشکلات و آسایش و رفاه مردم باشد. نورصالحی با اشاره به افزایش مشارکت حضور 
در انتخابات نسبت به دور اول گفت: همه کسانی که دست اندرکار بودند تلاش بسیار 
کردند و خروجی انتخابات نشان داد که رأی مردم همچون ادوار گذشته مورد امانت 
قرار گرفته است. وی با اشاره به مطالبات شورای اسلامی شهر از دولت شهید رئیسی 
بیان کرد: دولت سیزدهم زحمات زیادی به ویژه در زمینه پایداری آب زاینده رود کشید 
و اقدامات خوبی برای پروژه های انتقال آب با هدف استفاده صنایع و جریان پایدار آب 
رودخانه انجام شد؛ بنابراین، انتظار ما از دولت جدید این است که در روند اجرای این 
پروژه ها اخلال ایجاد نشود. رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه تکمیل 
و بهره برداری از این پروژه ها درخواست مردم اصفهان از دولت است، گفت: اصفهان 
از قدیم با معضل آلودگی هوا و صنایعی که به صورت غیرقانونی در اطراف شهر مستقر 
هستند مواجه بوده است، دولت شهید رئیسی به این ضرورت رسید که برای رفع این 
مشکلات گام هایی بردارد، آلودگی هوا دومین چالش شهر اصفهان است و از دولت 
جدید انتظار داریم که در بخش صنایع و حمل ونقل عمومی کمک کند تا پروژه های این 

حوزه ها از جمله خطوط ۲ و ۳ مترو، تکمیل و نوسازی ناوگان اتوبوسرانی، نوسازی و 
برقی سازی ناوگان تاکسیرانی که در مصوبات سفر رئیس جمهور قبل قید شد، دنبال 
شود. وی با بیان اینکه مدیریت واحد شــهری همواره به عنوان یکی از اقداماتی که 
می تواند به رضایتمندی و اداره بهتر شهر کمک کند مطرح است، خاطرنشان کرد: در 
بعضی دولت ها و مجلس ها این موضوع جدی تر و در بعضی کمتر دنبال شده است؛ 
فارغ از مسائل دیگر، مدیریت واحد شهری می تواند مورد توجه قرار گیرد زیرا خروجی 
آن رضایتمندی بهتر و اداره بهتر شهرها خواهد بود. نورصالحی ادامه داد: اگر دولت 
چهاردهم اهتمام جدی به این موضوع داشته باشد و مدیریت واحد شهری به صورت 
تدریجی در کلان شهرها و سپس شهرهای کوچک اجرا شود، برگ برنده ای در حکومت 
مردم سالاری دینی خواهد داشت. وی گفت: بی شک موفقیت دولت چهاردهم برای 
مجموعه نظام و همه مردم ایران موفقیت است، به عنوان مجموعه شورا و مدیریت 
شهری با دولت جدید همراهی خواهیم داشت و مسائلی که مطرح شد، انتظارات 
کلانی است که از گذشته دنبال می شده است و هم اکنون نیز به عنوان اولویت های 

اصلی مطرح می شود.

پروژه های انتقال آب به اصفهان در دولت چهاردهم تسریع شود
رئیس کمیسیون ویژه آب و مناطق کم برخوردار شورای اسلامی شهر اصفهان نیز در 
این جلسه بر تسریع در اجرای پروژه های انتقال آب دریا و جنوب استان به اصفهان 
توسط دولت چهاردهم تأکید کرد. مجید نادرالاصلی با تسلیت فرارسیدن ماه محرم 
اظهار کرد: امیدواریم در این ماه با شور و شعور حسینی فرصت هایی را برای تبیین و 
روشنگری مبانی نهضت امام حسین )ع( فراهم کنیم؛ شرایط خوبی برای هیئت ها 
در این زمینه برقرار است و امیدواریم این شور و شعور به نحو مطلوبی در شهر اصفهان 
فراهم شود. وی با تقدیر از مردم ولایتمدار ایران و اصفهان به پاس حضور چشمگیر 
در انتخابات ریاســت جمهوری افزود: مردم اصفهان به نحو مطلوبی در سطح کشور 
درخشیدند؛ این حضور قدرتمندانه بود که خواسته رهبر معظم انقلاب مبنی بر حضور 
حداکثری را برآورده کردند، البته اعداد و ارقام گویای این مطلب است و رأی آنان نیز 
در کشور درخشید و نشان از یک انسجام درونی میان مجموعه نیروهای انقلاب است. 
رئیس کمیسیون ویژه آب و مناطق کم برخوردار شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: 
دوران رقابت تمام شد و دوران همراهی آغاز شد؛ ما به عنوان اعضای شورای اسلامی 
شهر آمادگی داریم که در جریان انجام منویات عالی نظام مقدس جمهوری اسلامی 
تلاش کنیم. وی با بیان اینکه اتفاقات بسیار خوبی در سطح استان اصفهان انجام شد، 
اما نتوانستیم آنطور که لازم بود به استحضار مردم برسانیم؛ از جمله این اتفاقات در 
حوزه آب بوده است، اما آنطور که باید و شاید به اطلاع مردم نرسیده است، ادامه داد: 
تبلیغات مهم است، اما مهم تر از آن اصل عمل است؛ انتقال آب از دریا و انتقال آب از 
جنوب استان اقدام عظیمی است که با تلاش جهادی پیگیری می شود. نادرالاصلی با 
تأکید بر اینکه درباره انتقال آب از جنوب استان باید هم فکری بهتر و بیشتری داشته 

باشیم، تصریح کرد: این پروژه با ظرفیت فنی و تخصصی خوبی آغاز شده است و باید 
در مدت باقیمانده با سرعت بیشتر دنبال شود. وی ادامه داد: مدیریت آینده استان اگر 
همچون قبل عمل کند، اصفهان همین وضع را خواهد داشت، اما امیدواریم این اتفاق 
نیفتد و کاری که در دولت رئیس جمهور شهید کارستان بود، در دولت آینده نیز با سرعت 
چشمگیر دنبال شود تا نتیجه آن سبب زنده شدن زاینده رود باشد. رئیس کمیسیون 
ویژه آب و مناطق کم برخوردار شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: این پروژه مسائل 
حاشیه ای خود را دارد، اما امیدواریم مدیریت جدید به این نکته توجه کند که آب برای 
جاری شدن زاینده رود هزینه شود؛ مشکلات آلایندگی و تالاب گاوخونی مسائلی است 
که به نوعی سبب خفگی اصفهان شده است ، اما انتقال آب اقدام مهمی است که باید 
مورد توجه قرار گیرد. وی با بیان اینکه از شهردار اصفهان درخواست داریم که نسبت به 
نگاه مردم به اقدامات انجام شده توجه ویژه داشته باشد؛ خدمات زیادی صورت گرفته 
است، اما اگر نتوانســتیم به عموم مردم این اقدامات را اطلاع رسانی کنیم، مطلوب 
نیست، ادامه داد: در حالی که این تلاش ها در مجموعه های نخبگانی بیان می شود و 
باید به اطلاع عموم مردم نیز برسد. نادرالاصلی گفت: طرحی همچون زیرگذر حصه 
می توانست آورده خوبی برای مردم اصفهان داشته باشد، اما متوجه نشدیم که چه 
اتفاقی برای این پروژه افتاد و پاسخی نیز ندادند؛ طرح های دیگری از جمله ظهرآبادی 
و پردیس های مختلف نیز باید در اولویت قرار گیرد، زیرا شیرینی آن زمانی است که به 

مرحله عمل برسد و درخواست داریم این اقدامات به اطلاع مردم برسد.

دقیق سازی پهنه تاریخی اصفهان در اولویت قرار گیرد
رئیس کمیسیون عمران، معماری، شهرسازی و بافت تاریخی شورای اسلامی شهر 
اصفهان نیز گفت: پهنه واقعی تاریخی اصفهان یک سوم محدوده ای است که پیرامون 
آن مردم را دچار مشکل کرده ایم؛بنابراین، دقیق ســازی باید در اولویت قرار گیرد. 
رسول میرباقری با تسلیت فرا رسیدن ماه محرم و تبریک برگزاری باشکوه انتخابات 
اظهارکرد: این اتفاقات ممکن بود در هر کشــوری هزاران آســیب به دنبال داشته 

باشد، اما در کشور ما مردم به بلوغ اجتماعی خوبی رسیده اند؛ به همه برگزارکنندگان 
انتخابات و جوانانی که تلاش کردند تا تنور انتخابات داغ شود نیز خدا قوت می گویم. 
وی افزود: امیدواریم دکتر پزشکیان همانطور که در مناظرات خود از نهج البلاغه زیاد 
استفاده می کرد، قبل از آغاز کار مجدد بر نهج البلاغه مروری داشته باشد تا از فرصت 
خدمات استفاده خوبی ببرد و دســتورات مدیریتی امیرالمؤمنین)ع( را اجراکند. 
رئیس کمیسیون عمران، معماری، شهرسازی و بافت تاریخی شورای اسلامی شهر 
اصفهان با اشاره به جلســه با مدیرکل میراث فرهنگی بیان کرد: در اجرای پروژه ها 
اصفهان موفق بوده و زمانی که بافت های تاریخی دیگر شهرها را مشاهده می کنیم، 
متوجه می شــویم که از نظر طراحی و اجرا سازمان نوســازی و بهسازی شهرداری 
اصفهان اقدامات بی بدیل انجام می دهد، اما از نظر تولی گری بافت، پیشتاز نیستیم 
و از کارهای نوینی که امروز در برخی شهرها انجام می شود جا مانده ایم. میرباقری 
بیان کرد: مدیرکل میراث فرهنگی اقرار کرد که ۲۰۰ میلیارد تومان بودجه داشتیم که 
۱۰ میلیارد تومان آن جذب شد، شهرهای دیگری نیز که یک صدم ما بافت تاریخی 
نداشتند، بیشتر از ما در این حوزه بودجه دارند و این نشان می دهد در جذب بودجه 
کم کاری شده است. وی با بیان اینکه پس از ۲۰ سال هنوز نتوانسته ایم تصمیم قاطع 
در این حوزه بگیریم، گفت: چند هفته پیش به عنوان متولی بافت حکمی از سوی 
شهردار اصفهان صادر شد، اما کسی که امکانات کافی نداشته باشد می تواند مدیر 
خوبی باشــد؟ وی گفت: بیش از ۹۰ درصد ساختمان هایی که در سال های اخیر در 
بافت تاریخی اصفهان ساخته شــده نمای همگون با این بافت ندارند، در حالی که 
میلیاردها تومان هزینه کرده اند و نمی توانیم از مالک بخواهیم که این نما را تغییر دهد. 
وی تصریح کرد: در حوزه مرمت خانه های تاریخی نیز از مالکان حمایت نمی شود 
بنابراین در این خصوص باید تصمیم قاطع گرفته شود. میرباقری بیان کرد: یکی از 
عواملی که موجب شده ساکنان بافت نسبت به آن متنفر شود قانون های دست و پا 
گیر است، ما سبب شده ایم به جای اینکه مردم حامی بافت تاریخی باشند به این 

فکر فرو بروند که آن را از میان بردارند.

رئیس کمیســیون خانواده، بانوان و جوانان شورای 
اســلامی شــهر اصفهان گفت: شــاهد عزم جدی 
مدیریت شهری این کلان شهر برای تحقق استفاده 

از انرژی خورشید و تحقق شهر خورشیدی هستیم.
فرزانه کلاهدوزان در گفت وگو با »ایمنا« با اشــاره به 
اهمیت اســتفاده از انرژی های پاک و تجدیدپذیر 
در شــهرها اظهار کرد: با توجه به اینکه نیروگاه های 
خورشــیدی تحقق پذیرترین روش تولید انرژی در 
شهر اصفهان است، استفاده از این انرژی ها می تواند 

به محیط زیست کمک کند. وی افزود: رفع مشکلات 
زیست محیطی شهر اصفهان و کمک به سلامت کل 
شهروندان از طریق استفاده از انرژی های خورشیدی 
امکان پذیر است. رئیس کمیسیون خانواده، بانوان 
و جوانان شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه 
طبق هدف گذاری، برق مورد نیاز شهرداری اصفهان تا 
سال ۱۴۱۰ باید از طریق انرژی های خورشیدی تولید 
و تأمین شود، گفت: ســالانه برنامه ریزی لازم برای 
تحقق پذیری درصدی از این هــدف در برنامه های 
عملیاتی در نظر گرفته شده است و به عنوان شاخص 
پایش می شــود، همچنین پس از پایش در ســال 
۱۴۱۰ تمام برق مورد استفاده در ساختمان ها و مراکز 
مورد استفاده شــهرداری از نیروگاه های نصب شده 

در ساختمان  ها تأمین می شود. کلاهدوزان با اشاره 
به استفاده از ســاختمان های پایدار و لایحه مربوط 
به آن گفت: ساختمان های پایدار، دوستدار محیط 
زیست بوده و یکی از مؤلفه های آن استفاده از انرژی 
خورشیدی است؛ در این راستا به ساختمان هایی که 
در گروه های »ج« و »د« قرار دارند، در بخش عوارض 
مســکونی تخفیف های خوبی داده می شود. وی با 
تأکید بر اهمیت فرهنگ ســازی برای استفاده تمام 
شهروندان در منازل و مکان های تولیدی از انرژی های 
خورشــیدی تصریح کرد: شــهروندان می توانند به 
این اقدام از منظر اقتصادی نیز توجــه کنند، زیرا با 
هماهنگی اداره برق، شــبکه می توانــد از این برق 

استفاده کند و تولید اضافه را بفروشد.

رئیس کمیسیون خانواده شورای شهر اصفهان مطرح کرد

عزم جدی مدیریت شهری اصفهان برای تحقق شهر خورشیدی

مدیر منطقه ۶ شهرداری اصفهان خبر داد

خط کشی مسیر عابرپیاده میدان آزادی و چهارباغ بالا
مدیر منطقه ۶ شهرداری اصفهان با بیان اینکه خط کشی مسیر عابرپیاده در نقاط خاص میدان آزادی 
و چهارباغ بالا با مســاحتی حدود ۵۰۰ متر مربع اجرا شده اســت، گفت: این اقدام علاوه بر ایمنی، 

زیبایی دوچندانی را به این میدان و خیابان داده است.
علی باقری در گفت وگــو با »ایمنا« اظهــار کرد: خطوط عابر پیاده، به عنوان بخشــی اساســی از 
زیرساخت های ترافیکی شهر، نقش مهمی در تســهیل ایمنی و نظم ترافیک شهروندان و وسایل 
نقلیه ایفا می کنــد. وی افزود: بــا بهره گیری از تجهیزات اســتاندارد ترافیکی بــرای عبور عرضی 
عابران پیاده و در راستای شــاخص های بهبود وضعیت ترافیکی و کاهش آمار حوادث، خط کشی 
 عابرپیاده در نقاط خاص میدان آزادی و چهارباغ بالا حد فاصل چهارراه نظر تا هتل پل با مساحتی

 حدود ۵۰۰ متر مربع اجرا شده است. 
مدیر منطقه ۶ شهرداری اصفهان با اشاره به تردد بالای خودرو و عابران پیاده در این نقاط شهر تأکید 
کرد: این اقدام علاوه بر ایمنی، زیبایی دوچندانی را به این میدان و خیابان داده است. باقری گفت: 
از رانندگان تقاضا می شود با توجه به تردد زیاد عابران در این معابر، نکات ایمنی را رعایت کنند. وی 
ادامه داد: عملیات اصلاح هندسی مسیر خیابان مقابل امام زاده ردان با توجه به تردد زیاد خودروها 

در این مسیر و زائران امام زاده، ۸۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.
مدیر منطقه ۶ شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: این عملیات با پیگیری اداره ترافیک این منطقه 

در دستور کار تصویب، طراحی و اجرا قرار گرفت و نیازمند اعتباری بالغ بر ۸ میلیارد ریال است.

تحقق گستره ویژه در منطقه ۹ اصفهان
مدیر منطقه ۹ شهرداری اصفهان گفت: در این کلان شهر یک کاربری با عنوان گستره طرح های ویژه 
تعریف شده است که می توان گفت، تمام مناطق پانزده گانه شــهرداری درگیر این کاربری هستند 

و منطقه ۹ تنها منطقه ای است که موفق به دریافت مصوبه شورای عالی کمیسیون ماده ۵ شد.
سیدسلمان قاضی عسگر در گفت وگو با »ایمنا« با بیان اینکه شهرداری اصفهان مجری طرح تفصیلی 
است، اظهار کرد: این طرح را مشاور می نویسد و پس از تصویب آن توسط وزارت راه و شهرسازی به 

شهرداری ابلاغ می شود.
وی با اشــاره به تعاریف کاربری ها همچون مسکونی، تجاری، آموزشــی و کشاورزی در شهرداری 
اصفهان افزود: در این کلان شــهر یک کاربری با عنوان گستره طرح های ویژه تعریف شده است که 
می توان گفت، تمام مناطق پانزده گانه شهرداری درگیر این کاربری بوده و تنها منطقه ای که موفق به 

دریافت مصوبه شورای عالی کمیسیون ماده ۵ شد، منطقه ۹ است.
مدیر منطقه ۹ شهرداری اصفهان تصریح کرد: این طرح به گونه ای تعریف شده است که نمی توان 
برای آن پروانه صادر یا آن را تفکیک کرد، اما می توان در آن پیاده روسازی انجام داد یا آن را آسفالت 

یا جدول گذاری کرد.
قاضی عسگر با بیان اینکه طرح تفصیلی سال ۱۳۹۰ تصویب و سال ۹۵ بازنگری شد، گفت: در این 
طرح بعضی از مساحت های شهر اصفهان به عنوان گســتره ویژه یعنی کاربری های ذخیره تعریف 
شد. وی ادامه داد: پس از ۱۳ سال تصویب طرح تفصیلی اصفهان به مرحله ای رسیده ایم که از تمام 

نقاط کم و زیاد شهر آگاه هستیم که با این طرح تعیین تکلیف خواهد شد.
مدیر منطقه ۹ شــهرداری اصفهان گفت: بســیاری از پلاک هــای خوب در ایــن منطقه همچون 
خیابان های شــهید حجازی حدفاصل خیابان آتشــگاه و کهندژ، قدس، بهشــت و آتشگاه دارای 
مساحت بسیار زیادی گستره ویژه بود که توسط مشاوران خبره برای آن کاربری هایی بر حسب نیاز 

منطقه تعریف شد. 
قاضی عسگر خاطرنشــان کرد: طرح تفصیلی پس از برگزاری جلسات متعدد، سال ۱۴۰۲ مصوب 
و برای نخستین بار در منطقه ۹ شهرداری اصفهان اجرا و موجب شد تا بسیاری از زمین ها و املاک 

بلاتکلیف شهروندان در این منطقه تعیین تکلیف و دارای ارزش افزوده شود.

خبر روزاخبار

 شهرداری اصفهان همگام 
با هیئت های مذهبی و 

عزاداران حسینی
دستیار شــهردار در امور هیئت های مذهبی و 
مساجد شــهرداری اصفهان گفت: شهرداری 
این کلان شهر همچون گذشته در ایام محرم 
ســال جاری در کنار هیئت هــای مذهبی و 

عزاداران حسینی خواهد بود. 
محمدعلی خبوشانی در گفت وگو با »ایمنا« 
با اشــاره به فرارســیدن محرم الحرام و ایام 
سوگواری سید و سالار شــهیدان اظهار کرد: 
با دستور شــهردار اصفهان، ســال جاری نیز 
خادمان مردم در مجموعه شهرداری به صورت 
تمام قد و تمام وقــت در خدمت هیئت های 
مذهبی هســتند. وی با اشــاره به برگزاری 
نشست هم اندیشی مدیران شهری با اعضای 
شــورای هیئت های مذهبی این کلان شــهر 
در هفته گذشــته تأکید کرد: در این نشست 
سه ســاعته که با حضور شــهردار اصفهان و 
مدیرکل تبلیغات اسلامی استان برگزار شد، 
مدیران مجموعه هایی که به طور مســتقیم با 
هیئت ها مرتبط هستند، همچون معاونت های 
خدمــات شــهری و فرهنگــی و اجتماعی، 
ســازمان های اتوبوســرانی، آتش نشــانی، 
مدیریت پســماند و زیباســازی، ادارات کل 
ارتباطات و پیشگیری و رفع تخلفات شهری 
به بیان برنامه های خود در ایام محرم الحرام 
پرداختند. خبوشــانی گفت: در این نشست 
بــه بعضــی ســئوالات و درخواســت های 
اعضای هیئت های مذهبی پاســخ داده شد 
و بعضی مشکلات و نگرانی های آنها پس از 
مطرح شدن، در جلســه رفع شد. خبوشانی 
خاطرنشــان کرد: ســازمان آتش نشــانی و 
خدمات ایمنی و سازمان مدیریت پسماند در 
ایام محرم روزهای پرکاری را در پیش دارند، 
از ایــن رو توصیه های لازم را بــه هیئت های 
عزاداری ارائه کردند. وی با اشــاره به برگزاری 
آیین ویژه سیاه پوشــی شــهر در پنجشــنبه 
 گذشــته افزود: سیاســت شــهرداری این 
کلان شهر همچون سال گذشــته همراهی و 
تسهیلگری مجموعه های مردمی و هیئت های 

مذهبی است.

مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان گفت: در سال جاری برای شکار حشــرات بالغ آفات کلیدی درختان، از نوار زرد و کارت زرد جلب کننده 
حشرات به عنوان تجهیزات غیرشیمیایی استفاده شده که این اقدام تأثیر بســزایی در مدیریت آفات داشته است. مجتبی حق شناس در گفت وگو با »ایمنا« اظهار 
کرد: با توجه به استفاده گسترده از آفتکش های شیمیایی که موجب بروز بیماری ها، اختلالات فیزیولوژیکی در بدن انسان، از بین رفتن سایر موجودات و افزایش 
مقاومت آفات به این ترکیبات می شود، یافتن روش های جایگزین مبارزه شیمیایی همچون استفاده از مواد ارگانیک، مبارزه بیولوژیک و مدیریت تلفیقی همواره 
یکی از مهم ترین دغدغه های اصلی سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان به شمار می آید. وی افزود: در فضای سبز شهر اصفهان با توجه به گستردگی و 
تنوع گونه ها، استفاده از روش های تلفیقی در مدیریت آفات و عوامل بیماری زا یکی از چالش های اصلی به شمار می رود. مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز 
شهرداری اصفهان تأکید کرد: در سال های اخیر به منظور کنترل آفات و بیماری های مهم فضای سبز از روش های مختلفی از جمله مصرف حشره کش های گیاهی 
)پالیزین، تنداکســیر، روی آگرو و نیم آزال(، کنترل مکانیکی، کاربرد تجهیزات غیرشــیمیایی و رعایت اصول به زراعی استفاده شده است. حق شناس گفت: این 
روش ها برای مبارزه با طیف وسیعی از آفات )شته، شپشک، مینوز، پسیل و سایر موارد( به کار گرفته می شود و در صورت به کارگیری صحیح کارآیی مشابه سموم 

شیمیایی دارد، بدون اینکه عوارض مخرب زیست محیطی مرتبط با سموم شیمیایی را دارا باشد.

 استفاده از کارت و نوار  زرد برای مبارزه با آفات درختان شهر اصفهان

گردهمایی 
هیئت های مذهبی 

شهر اصفهان
همزمان بــا فرارســیدن ماه 
محرم، گردهمایی هیئت های 
مذهبی شــهر اصفهان عصر 
شــنبه ۱۶ تیــر در گلســتان 

شهدای این شهر برگزار شد.

عکس خبر

عکس: ایمنا



   

دوشنبه ۱۸ تیر ۱۴۰۳ / ۲ محرم ۱۴۴۶ / ۸ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۲۶

در بیست و ششــمین رویداد ملی تکریم خیرین مدرسه ساز کشور توسط 
وزیر آموزش و پرورش از مدیرکل نوســازی مدارس استان به جهت کسب 

رتبه برتر در برگزاری جشنواره خیرین مدرسه ساز استان ها تجلیل شد.
به گزارش روابط عمومی اداره کل نوســازی مدارس استان اصفهان، بیست 
و ششمین همایش ملی خیرین مدرسه ساز کشــور با حضور محمد مخبر 
سرپرست ریاســت جمهوری، اســماعیلی رئیس دفتر ریاست جمهوری، 
رضامراد صحرایی وزیر آموزش و پرورش، ســید مرتضی بختیاری رئیس 
کمیته امداد، حمیدرضا خان محمدی رئیس ســازمان نوســازی مدارس 
کشور و جمعی دیگر از مسئولان ارشد کشــوری با تقدیر از ۷۰۰ خیر مدرسه 

ساز از سراسر کشور در سالن اجلاس سران کشورهای اسلامی برگزار شد.
گفتنی است بیست و ششمین جشنواره خیرین مدرسه ساز استان اصفهان 
خردادماه امســال و با حضور وزیر آموزش و پرورش، معاون عمرانی وزیر و 
رئیس سازمان نوسازی مدارس کشور، استاندار اصفهان و جمعی از خیرین 

مدرسه ساز و مسئولین برگزار شد.
شرکت فولاد مبارکه در هشتمین جایزه ملی مدیریت فناوری و نوآوری ایران 
تنها شرکتی بود که توانست تندیس سیمین )بالاترین سطحی که یک شرکت 

تاکنون به دست آورده( را از آن خود کند. 
به گزارش »ایراسین«، آیین اختتامیه هشتمین جایزه ملی مدیریت فناوری 
و نوآوری ایران عصر شنبه ۱۶ تیر ماه در اتاق بازرگانی، صنایع و معادن ایران و 
با حضور روح ا... دهقانی فیروزآبادی، معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش 
بنیان ریاســت جمهوری؛ محمدصادق خیاطیان، رئیــس صندوق نوآوری و 
شــکوفایی؛ صمد حســن زاده، رئیس اتاق بازرگانی ایران؛ مهدی محمدی، 
رئیس انجمن مدیریت فناوری و نوآوری ایران و جمع دیگری از مســئولان 

برگزار شد. 
در این آیین از بهترین های حوزه فناوری و نوآوری کشــور تجلیل شــد که در 
این بین شرکت فولاد مبارکه تنها شــرکتی بود که توانست تندیس سیمین 
)بالاترین ســطح این جایزه( را به خود اختصاص داد. محمدیاسر طیب نیا، 

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه در این مراســم تندیس سیمین و لوح تقدیر 
 را از دســت روح ا... دهقانی فیروزآبادی، معاون علمی، فنــاوری و اقتصاد 

دانش بنیان ریاست جمهوری دریافت کرد. 
فولاد مبارکــه در این جایزه ملی با شــعار »فولاد مبارکه؛ پیشــرو در صنعت 
فولادی« مشارکت داشت. گفتنی است شرکت همراه اول نیز موفق به دریافت 
تندیس برنزین هشتمین جایزه ملی مدیریت فناوری و نوآوری ایران شد. 

تاکنون هیچ شرکتی نشــان زرین این جایزه را کسب نکرده است. همچنین 
شرکت های معماران به طرح، میان الکترونیک و پلیمر آریا ساسول تندیس 
شایســتگی ســطح ۲ و گروه توســعه و نوســازی صنایع گداختار تندیس 

شایستگی سطح یک را به خود اختصاص دادند. 
شــرکت مانوپارت ایرانیان نیز در ســطح توانمندی یک ستاره و شرکت های 
 توســعه کاربرد پرتوهای ایران و احیای درمان پیشــرفته در سطح توانمندی 

سه ستاره را به خود اختصاص دادند.

مخابرات منطقه اصفهــان در دو زمینه از زمینه هــای ارزیابی معاونت های 
ستادی شرکت مخابرات ایران از مناطق در ارزیابی سال ۱۴۰۲ حائز رتبه اول 
کشور شد. شرکت مخابرات ایران به صورت فصلی بر اساس شاخص های 
معین به ارزیابی عملکرد مناطق مخابراتی در حوزه های مختلف می پردازد؛ 
که در همین راســتا و بر اســاس اعلام معاونت راهبرد و توسعه کسب و کار 
شرکت مخابرات ایران، منطقه اصفهان توانست در سال ۱۴۰۲ رتبه اول را در 

زمینه های مدیریت دفتر مدیر منطقه و امور مجلس به خود اختصاص دهد.
به گــزارش روابط عمومی مخابــرات منطقه اصفهان، ایــن موفقیت نتیجه 
زحمات همکاران اســتان اصفهان خصوصاً در حوزه دفتــر مدیریت منطقه 
است که در راستای تحقق سیاست های کلی شــرکت مخابرات ایران بوده 
که امید اســت با تلاش بیش از پیش کارکنان حوزه های مختلف، در آینده 

نیز تکرار شود.

سخنگوی صنعت برق اصفهان گفت: قطعی برق در برخی نقاط کلانشهر اصفهان 
در روز شــنبه به دلیل افزایش مصرف و به منظور مدیریت بار اضطراری و حفظ 
پایداری شبکه سراسری اتفاق افتاد. داوود قاسمی با اشاره به اینکه شبکه برق 
مناطقی از کلانشهر اصفهان از جمله سپاهانشهر و خیابان امام خمینی )ره( ظهر 
روز شنبه دچار قطعی برق شد  گفت: قطعی برق در برخی نقاط کلانشهر اصفهان 
در روز شــنبه به دلیل افزایش مصرف و به منظور مدیریت بار اضطراری و حفظ 
پایداری شبکه سراســری اتفاق افتاد. وی با بیان اینکه میانگین دمای هوا در 
کشور از جمله اصفهان این روز ها افزایش یافته افزود: با توجه به افزایش مصرف 
انرژی برق، حفظ پایداری شبکه برای وزارت نیرو اهمیت ویژه ای دارد. او با اشاره 
به اِعمال مدیریت بار اضطراری در مواقع ضروری توسط وزارت نیرو، گفت: روز 
شنبه با توجه به گرمای شــدید هوا، افزایش مصرف برق در کلانشهر اصفهان و 
لزوم اعمال مدیریت بار اضطراری جهت حفظ پایداری شبکه، برخی از پست های 
 برق از ســاعت ۱۳ تا ۱۶ از مدار خارج شد. قاســمی با بیان اینکه قطعی برق در 
پنج نقطه کلانشهر اصفهان اتفاق افتاد، اضافه کرد: مصرف برق شهرستان اصفهان  
با عبور از  ۶۰۰۰مگاوات به ۶۲۲۴مگاوات رســید درحالی کــه میزان تولید5۱۶۱ 

مگاوات بود و حدود ۱۰۶۳مگاوات جهت حفظ خدمات رسانی از شبکه سراسری 
تأمین شد.

سخنگوی صنعت برق اصفهان گفت: با توجه به پیش بینی هواشناسی درباره 
تداوم گرمای هوا در روز های آینده از مردم درخواست می شود نسبت به مدیریت 
مصرف انرژی اهتمام بیشتری داشته باشند و به حفظ پایداری شبکه برق برای 

خدمات رسانی هرچه مطلوب تر، کمک کنند.
قاسمی با بیان اینکه وزارت نیرو برنامه ای برای اعمال خاموشی در بخش خانگی 
ندارد، افزود: جدول خاموشــی، تصمیم آخر در مدیریت بار انرژی برق است و 
تلاش می شود تا جای ممکن خدمات رسانی برای مردم پیوسته باشد و قطعی 
نداشته باشیم. وی از مردم خواست در بخش خانگی با رعایت دمای آسایش 
)۲5 درجه سانتیگراد در کولر های گازی( از وسیله های برقی پرمصرف در ساعات 

اوج مصرف انرژی، کمتر استفاده کنند.
قاسمی همچنین گفت: در شهر اصفهان با توجه به نوع آب و هوای آن نیاز چندانی 
به کولر گازی نیست بلکه مردم می توانند از کولر های آبی جدید با مصرف کمتر 

برق و آب، استفاده کنند.

کسب رتبه برتر اصفهان در برگزاری جشنواره خیرین مدرسه ساز استان ها

سخنگوی صنعت برق اصفهان:

قطعی برق در برخی نقاط اصفهان برای مدیریت بار اضطراری شبکه

 فولاد مبارکه بالاترین سطح هشتمین جایزه ملی مدیریت فناوری و 

نوآوری ایران را کسب کرد

درخشش مدیریت دفتر مدیر منطقه مخابرات اصفهان در ارزیابی معاونت راهبرد

منبع: بازار 
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